
 

Протокол 
№ 4 

Днес 26.01.2012 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 31 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветници: 

Г-н Иво Гигов 
Г-н Станислав Станоев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-жа Силвия Василева – Врид Дир. Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-жа Миленка Маркова – Началник отдел  “Счетоводство” при Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир. Дирекция „ОС” при Община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от инж. Иво Иванов – Председател на ОбС Монтана 

и г-н Диман Георгиев – Зам. председател на ОбС – Монтана  
  
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Добър ден на всички. Кворума в залата е 29, п ред вас е Дневния ред, 

който е утвърден на Председателски съвет. Г-н Кмете, за допълнителна докладна? 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, у-ми гости, успешна 

2012 година на всички. Надявам се тя да бъде добра за Монтана и за всички нейни граждани и да 
изпълним дълга си, с който хората са ни изпратили тук да вземаме решения в тази зала. Към 
настоящия Дневен ред искам да добавя едно предложение за една допълнителна точка, която е 
разгледана от комисиите, относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна 
предназначението и за застрояване на поземлен имот /ПИ/ № 000105 по картата на възстановената 
собственост (КВС), с. Трифоново, общ. Монтана, с трайно предназначение – земеделска земя от 
„земеделска” в “за производство на пелети”, придружен с парцеларен план (ПП) за водопровод, 
подземен електропровод 20 kV и нов КТП. Благодаря на комисиите, които са реагирали бързо и са я 
разгледали, такъв е редът и процедурата. Затова преди точка Питания Ви предлагам г-н Председател 
да включите и тази докладна. Така всичко онова, което е поставено от кметовете от селата и от 
гражданите ще намери мястото си в Дневния ред в първата за годната сесия. Благодаря ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Колеги имате думата за изказване по 
Дневния ред. Не виждам желаещи. Прекратяване дебатите по Дневния ред. Който е „за” моля да 
гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Има предложение докладна №08-01-31 да влезе като поредна преди питания в Дневния ред, 

който е „за” моля да гласува 
„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Гласуваме целия Дневен ред, който е „за” моля да гласува 
„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
   
1. 08-01-2/10.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно проектопредложение на Община Монтана “Оптимизиране на системата за сметосъбиране и 
сметоизвозване в трансграничен регион Монтана-Пирот” по Програмата за трансгранично 
сътрудничество по ИПП България – Сърбия. 

2. 08-01-3/10.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно проектопредложение на Община Монтана “Модерни и привлекателни учебни заведения в 
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трансграничен регион Монтана-Пирот” по Програмата за трансгранично сътрудничество по ИПП 
България – Сърбия. 

3. 08-01-4/10.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно проектопредложение на Община Монтана “Модернизиране и подобряване на спортна 
инфраструктура в трансграничен регион Монтана-Пирот” по Програмата за трансгранично 
сътрудничество по ИПП България – Сърбия. 

4. 08-01-5/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно подробен устройствен план /ПУП/ - Парцеларен план за обект: “ Път І-1(Е 79) обход на гр. 
Монтана от км 102 + 060 до км 114+512.20 ”. 

5. 08-01-10/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно отчет на общинския дълг за 2011г. 

6. 08-01-28/13.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно разпределение на преходния остатък от 2011г. 

7. 08-01-30/16.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане отчета за изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства на Община 
Монтана за 2011г.  

8. 08-01-9/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно одобряване командировки за ІV-то тримесечие на 2011 г. на Кмета на община Монтана и 
Председателя на Общински съвет Монтана. 

9. 08-01-27/13.01.12г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
Договор за отпускане на безвъзмездна помощ със средства от Държавния бюджет на Република 
България за 2012г., за обект: „Завод за сепариране и компостиране на битови отпадъци гр. Монтана”. 

10. 08-01-7/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно предложение за съфинансиране на обекти по проект „Красива България” през 2012 г. 

11. 08-01-13/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно върнато за ново обсъждане решение №18 от протокол №3 от 22.12.2011 год. в часта на т. IV, 
на Общински съвет гр. Монтана. 

12. 70-00-2435/13.12.2011г. Докладна записка от Мирослав Богданов Миронов, относно 
изменения в т.12 на Тарифата за базисните наемни цени за отдаване под наем на общински 
недвижими имоти. 

13. 08-01-8/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Годишен план за приватизация за 2012 г. 

14. 08-01-11/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на „Годишен отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 
нейното управление в община Монтана за 2011 година“. 

15. 08-01-12/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на „Стратегия за управление на общинската собственост в община Монтана за 
мандат 2011 – 2015 година“. 

16. 08-01-6/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна предназначението и за застрояване на 
поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.27.663 по кадастралната карта на гр.Монтана, местност 
“Семчова круша”, с трайно предназначение на територията – земеделска, от земеделска в „За 
съхранение и преработка на селскостопанска продукция”. 

17. 08-01-14/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП-план за регулация и 
застрояване /ПРЗ/ за поземлен имот с идентификатор 48489.6.161 по кадастралната карта и 
кадастралните регистри /КККР/ на гр. Монтана, определен по действащия подробен устройствен план 
за улица с ОТ1254-1255-1256-1257-1258-1259-1260-1261, за образуване на два урегулирани поземлени 
имоти /УПИ/ и обособяване на нов кв. 207. 

18. 08-01-15/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно определяне на срока и наемната цена за отдаване под наем на язовири – публична общинска 
собственост 

19. 08-01-16/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на преминаване на напорен тръбопровод през общински имоти – полски 
пътища. 
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20. 08-01-17/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот № 000332 – частна общинска собственост. 

21. 08-01-18/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот № 971.11 – частна общинска собственост. 

22. 08-01-19/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот № 971.8 – частна общинска собственост. 

23. 08-01-20/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот № 971.7 – частна общинска собственост. 

24. 08-01-21/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот № 000614 – частна общинска собственост. 

25. 08-01-22/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот № 18.60 – частна общинска собственост. 

26. 08-01-23/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот № 21.394 – частна общинска собственост. 

27. 08-01-25/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община 
Монтана. 

28. 08-01-26/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, частна общинска 
собственост, представляваща 1 (едно) помещениe – стая №609 на VІ-тия етаж в сградата, находяща се 
на ул. „Александър Стамболийски“ №6 гр. Монтана, на Агенция за хората с увреждания – Регионално 
представителство гр. Монтана. 

29. 08-01-31/20.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна предназначението и за застрояване на 
поземлен имот /ПИ/ № 000105 по картата на възстановената собственост (КВС), с. Трифоново, общ. 
Монтана, с трайно предназначение – земеделска земя от „земеделска” в “за производство на пелети”, 
придружен с парцеларен план (ПП) за водопровод, подземен електропровод 20 kV и нов КТП. 

30. Питания.  
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-2/10.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана “Оптимизиране на 
системата за сметосъбиране и сметоизвозване в трансграничен регион Монтана-Пирот” по 
Програмата за трансгранично сътрудничество по ИПП България – Сърбия. 

  
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-жи и г-да, първа точка от Дневния ред е проектопредложение на 

Община Монтана “Оптимизиране на системата за сметосъбиране и сметоизвозване в трансграничен 
регион Монтана-Пирот”. Първите три точки са идентични. Г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, както казахте първите три 
точки са идентични и аз се радвам, че започваме първата сесия на Новата година с тези предложения. 
Това е втората покана по ТГС, ние имаме договор на областно ниво между Монтана и Пирот. 
Кандидатстваме с три предложения съвместно, по две е водеща Община Пирот, по една е Община 
Монтана. Говоря за Оптимизиране на системата за сметосъбиране и сметоизвозване е едната, другата 
е за Модерни и привлекателни учебни заведения в трансграничен регион и третия е Модернизиране и 
подобряване на спортна инфраструктура в трансграничен регион Монтана-Пирот. Ние не очакваме по 
друг начин да решим проблемите за разлика от няколко други града, затова използвам максимално 
проектите, които имаме и мисля, че ще се справим. Това са три изключително добри проектни 
предложения, още повече че имаме договор на областно ниво, между областните управи на двата 
града. Имаме много успешни практики до сега. Мисля, че наистина това са три много добри проектни 
предложения. Благодаря на комисиите, които са ги погледнали, разгледали. Мисля, че в значителна 
степен ще подобрим качеството на всички тези услуги, които ще бъдат предмет на тези договори и аз 
наистина се надявам, дано да успеем да приключим добре тези проекти. До сега поне не сме имали 
проблеми тук, това касае учебни заведения, това касае спортна инфраструктура и изкуствено 
осветление, това касае автомобили за сметосъбиране, три различни но на практика са с една цел тези 
предложения и ви благодаря за подкрепата, както и за случайната номерация на първа, втора и трета 
точка на първата сесия за 2012 година. Благодаря. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Кмета. Колеги, желаещи за изказване? Не виждам 
желаещи. Който е „за” да прекратим дебатите моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Гласуваме с обикновено гласуване. Моля, който е „за” Докладната записка да бъде приета с 

решението моля да гласува 
„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 34 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение 

“Оптимизиране на системата за сметосъбиране и сметоизвозване в трансграничен регион 
Монтана-Пирот” като Водеща организация по Програмата за трансгранично сътрудничество 
по ИПП България - Сърбия.  

2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
 

ТОЧКА ВТОРА: 08-01-3/10.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана “Модерни и 
привлекателни учебни заведения в трансграничен регион Монтана-Пирот” по Програмата за 
трансгранично сътрудничество по ИПП България – Сърбия. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка от Дневния ред е Докладна записка №3. Г-н Кмета 

направи изложение. Да минем към гласуване, защото не виждам желаещи за изказване. Който е „за” 
проекто предложението моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 35 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение “Модерни 

и привлекателни учебни заведения в трансграничен регион Монтана-Пирот” като Партньор 
по Програмата за трансгранично сътрудничество по ИПП България - Сърбия. 

2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-4/10.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана “Модернизиране и 
подобряване на спортна инфраструктура в трансграничен регион Монтана-Пирот” по 
Програмата за трансгранично сътрудничество по ИПП България – Сърбия. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Трета точка от Дневния ред е Докладна записка, относно 

проектопредложение на Община Монтана “Модернизиране и подобряване на спортна 
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инфраструктура в трансграничен регион Монтана-Пирот”. Може ли да глесуваме? Минаваме към 
гласуване.  Който е „за” моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 36 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение 

“Модернизиране и подобряване на спортна инфраструктура в трансграничен регион 
Монтана-Пирот” като Партньор по Програмата за трансгранично сътрудничество по ИПП 
България - Сърбия.  

2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-5/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - Парцеларен план за обект: “ Път 
І-1(Е 79) обход на гр. Монтана от км 102 + 060 до км 114+512.20 ”. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Четвърта точка от Дневния реде докладна от Кмета на Община 

Монтана относно ПУП - Парцеларен план за обект - Път с номерация. Трябва да ви кажа, че тук са 
колеги от Областно пътно управление, както и от Изпълнителна агенция пътна инфраструктура 
/АПИ/, но няма да задавате въпроси за снега, защото те отговарят за пътищата извън Монтана. Може 
да коментирате и те са добре подготвени по тази докладна. Докладната е минала на комисии. Г-н 
Кмете, Вие ли желаете…. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Да, аз желая. Понеже задявката беше с АПИ по отношение на 
почистване на проходите и кой, как е почистил. Все още се чистят някои от основните магистрали, до 
като други, които са затворени вече са почистени и хората минават от там, но това е отделна тема 
разбира се. Аз благодаря за интереса. Трябва да ви кажа, че нашия ОбС и Община Монтана е 
реагирала адекватно на Вашето искане, говорим за обхода на Монтана от Северозапад. Говорим за 
съгласуване, което е необходимо, за да не се спира този изключително важен проект, който се 
надявам най-после след десетилетия да стартира и да мине в напреднала фаза. Да бъдат елиминирани 
тапите на Монтана, на Враца, на Новачене. То е част от една друга голяма идея, от реализиране на 
всичко онова, което имаме от транспортен коридор 4. Така, че искам да уведомя държавната власт 
във Ваше лице на АПИ, че ние сме дали предложение, след Ваше предложение и сме изразили 
съгласие тук разбира се предстои общинските съветници да го гласуват в момента, за де не 
препятстваме този изключително важен проект за Северозапад, бих казал и за България даже, но 
особено тези, които живеем тук, това също страшно много ни касае. Така че, аз виждам положителни 
становища на комисиите, не видях забележки и предложения за добавки. Вероятно с вота си ОбС ще 
реши дали да подкрепи Вашето искане за съгласуването на този обход от Северозапад. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Кмета. Колеги, имате ли въпроси? Щом няма 
въпроси преминаваме към прекратяване на дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към гласуване. Който е „за” моля да гласува 
„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
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№ 37 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, чл. 129, ал. 3 от ЗУТ и решение № 6, протокол на 
ОЕСУТ № 10 от 18.08.2011 г. 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Съгласува Проект за ПУП - Парцеларен план за обект: “Път І-1(Е 79) обход на гр. 

Монтана от км 102+060 до км 114+512.20”, съгласно графичната и текстова част. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви, че дойдохте и лек път сега. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-10/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно отчет на общинския дълг за 2011г. 
   
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Точка пета от Дневния ред е отчет за общинския дълг за 2011 г. 

Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Само искам да кажа – Използвайте Петрохан, нищо че е затворен, 

докато почистите другите, защото този си го чистим ние. 
По пета точка нямам какво да добавя. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги? Ирена Димова, заповядай. 
Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Искам само да попитам поправката, която предложих на 

бюджетната комисия направена ли е? Понеже не съм виждала докладната. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Имам уверението, че е направена. Тук Мелена Маркова ме подсеща, 

тя внесе нова докладна под №10, където тези два или три реда бяха добавени, относно тези 1651 лв. 
лихви до колкото си спомням.  

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Няма да влизаме в противоречия, но тук г-жо счетоводител 41 214 
лв. за 2010 год. няма изплатена такава кредитна линия към Райфайзенбанк, защото ние нямаме 
кредитна линия към Райфайзенбанк, както е направена докладната. Не е проблем това, но въпросът е 
да е честно представена, кредитната линия е към Общинска банка. Питам тези 41 214 лв. за 2010 год. 
изплатени ли са към Райфайзенбанк, от тази представена докладна? Ние за 2010 год. нямаме 
Райфайзенбанк. Казвам, не е проблем, но просто да се изписват правилно цифрите. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: До толкова, до колкото тава е в посоката на докладната. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Няма никакъв проблем, защото това е отчета за 2011 год. не за 

2010 год. Предполагам, че на комисии сте го гледали. 
Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Да и аз го предложих за поправка. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, други желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към 

прекратяване на изказванията. Който е „за” моля да гласува 
„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към гласуването на Докладната записка с предложените решения. Който е „за” 

предложеното решение - гласуването е поименно  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова Въздържал се  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
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Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова Въздържал се    

 
29 / 0 / 2 
Приема се  

Решение 
№ 38 

На основание чл.9 от Закона за общинския дълг  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Приема на основание чл.9 от Закона за общинския дълг Отчета за състоянието на 

общинския дълг на Община Монтана за 2011 год. 
 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-28/13.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно разпределение на преходния остатък от 2011г. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Шеста точка е докладна от Кмета относно разпределение на преходен 

остатък. Г-н Кмете, или всичко е ясно. Иван Георгиев, заповядайте. 
Г-Н ИВАН ГЕОРГИЕВ: Г-н Кмете, аз имам един въпрос. На бюджетната комисия стана 

въпрос, че имаме ограничени правомощия, като ОбС и като изпълнителна власт в лицето на Кмета на 
общината за делегираните бюджети в сферата на образованието, нашите правомощия са много 
ограничени, но това не означава, че ние не можем да получим информация, какво става в нашите 
учебни заведения. Как се харчи този преходен остатък? Възникна и един друг въпрос – въпреки че 
питания е точка 29, аз искам да поставя един въпрос пред Вас - на следваща сесия да ни предоставите 
тази информация, за всяко едно учебно заведение на територията на нашата община, какви са 
средните работни заплати, как се изразходват средствата за подобряване на материалната база на 
съответните учебни заведения, колко средства се изразходват за извънкласни занимания. Така че 
нашата общественост би трябвало да знае тези неща. Колко средства се изразходват за премии. 
Смятам, че ние като орган и всеки един общински съветник трябва да е наясно какво става в нашите 
училища. Наясно сме, че в нашите учебни заведения материалната база е в окаяно състояние, 
чиновете са се разпаднали, вратите са се разпаднали почти навсякъде. Така, че ако Вие поемете 
ангажимент към нас ще Ви бъдем благодарни. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Георгиев. Г-н Кмете? 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, г-н Георгиев, първо – 

Преходния остатък не може да се коментира. Прав бяхте в това, че имаме ограничени правомощия и 
законодателна и изпълнителна власт. Имаше моменти, връщайки се назад в другите мандати, в които 
можеше да бъдат коментирани, като преходен остатък. Ние от една страна имаме 889 000 лв. 
просрочени задължения за годината, от другата страна имаме 1 057 000 лв. преходен остатък и това 
не е само за Монтана, това е за всички големи областни центрове, като най-големия длъжник за 2011 
г. е Столична община, която е с най-големия бюджет, говоря за сериозни цифри в милиони. Такава е 
методиката в момента, тек има и хора, които са в системата на образованието. Искам да кажа от тези 
1 057 000 лв. 836 хил. са в образованието, другите са дейности в социалните услуги, които също са 
делегирани от държавата дейности. Така че ние по тази докладна нямаме какво да коментираме, 
можем само да констатираме. Миналата седмица имахме среща със синдикатите, КНСБ, с Подкрепа, 
със СБУ за работа в следващата година и там също стана въпрос, затова как и по какъв начин се 
използват преходните остатъци. Дали е уместно да се събират от родителите пори, когато по сметките 
имат десетки хиляди левове. Искам да кажа, че Монтана не прави изключение, това не е картина само 
за Монтана. За нас е 1 мил. в рамките на страната са доста милиони, които не могат да бъдат 
коментирани и отново казвам, ние можем само да констатираме. Прави сте за пореден път се 
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коментира това нещо. При разработването на Бюджет 2012 и тази справка ще ви дадем, кое учебно 
заведение, какъв преходен остатък има, аз не мога да ви откажа това нещо и ще ви го подам, за да 
видите каква е картината и от къде е натрупано. Но ние не сме тези аз и Вие като изпълнителна и като 
законодателна власт, които можем да влияем на това как да бъде използван този преходен остатък. 
Това общо взето не влиза в нашите правомощия. Но в тази ситуация може да разберете, кой колко е 
използвал за така наречената материална компонента, тъй като въпроса Ви беше за материално 
техническа база. Аз съм убеден, че учебните заведения са използвали част от парите за материалната 
компонента. Това, което имам като информация към днешната дата е че директорите на учебните 
заведения са използвали пари за ремонти, което покрива това изискване за компонента за материално 
техническа база. На този фон искам да кажа, че още повече буди размисъл в това, което става, ако се 
окаже, че не са използвали. Аз съм убеден, че те са се вложили в изискванията, които са необходими 
там. На този фон още повече въпроси могат да бъдат зададени за какво и как са използват те, 
съгласно колективи, трудови договори. Нека все пак да не отговарям така за следващата сесия ще 
приготвя това нещо. Сега, когато обсъждаме процедурата за 2012 година, който има желание може да 
дойде и да се включи в качеството си на съветник на ОбС, за да види каква е формулата за 
разпределението на парите за делегирани дейности, няма нищо скрито в тази част и да постави тези 
въпроси. Това, което ми го задавате като въпрос не само Вие между другото и от други общински 
съветници имаме подобни питания, дори от граждани имахме подобни питания какви средства имат и 
защо се събират допълнително за ремонти на примерно това, което съвпада с другия въпрос. Ще Ви 
дам такава информация следващия път това мога да кажа тук. Още веднъж казвам, това е известната 
аномалия между тези неща, от една страна имаш просрочени в едни функции в друга страна имаш 
недостиг в други. Това не е само в Монтана, така е почти навсякъде. Трябва да приемете тази точка в 
този вид, в които ви е представена, вие сте я подкрепили. Ще ви дам допълнително информация за 
това, което искате и онова, което сме длъжни по принцип да направим, но това нещо е факт, че имаме 
1 мил.лв. преходен остатък, на който на практика не можем да влияем по никакъв начин съгласно 
българското законодателство в момента. Тоест ние само констатираме и в срок възстановяваме 
всичко това по сметките, което има и до тук е темата и въпроса в тази част. Имало е години, в които 
се е коментирало как да бъдат разпределени преходните остатъци, този само нанася това, което има 
като данни и толкова, но ще Ви представя тази информация, за да Ви предпазя вече от другото 
питане, което заявихте, че ще го отправите. Аз също ще поискам такава информация да кажем пък за 
тази година, като се има в предвид стандартите за делегираните дейности, след като бъде приета 
формулата за разпределение на парите за какво и как ще бъдат използвани. Това е коментарът, който 
мога да направя и който е с пълна хармония със законодателството в момента. За съжаление ние 
друго не можем да направим по тази докладна, затова просто трябва да я приемете за сведение 
преходния остатък на Монтана, които тук е на плюс милион отгоре и които предварително трябва да 
бъде възстановен по всички сметки, така както сме длъжни в рамките на срока. Благодаря 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И аз благодаря. Други желаещи за изказване? Не виждам. 
Прекратяваме изказванията, който е „за” моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към гласуване поименно  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Ангелова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
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Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 39 

На основание § 30, ал.2 от  Преходните и заключителните разпоредби на Закона за 
държавния бюджет на Република България за 2011 г. 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Преходният   остатък    реализиран   в  края  на  2011 г.  в  размер  на 1 050 985 лв. да 
се използва, както следва: 
    Валутни с-ки левови с-ки общо 
Разходи общо:   157 612 893 373 1 050 985 
          
Държавни дейности  40 084 893 217 933 301 
 в т.ч.: възстановени суми 
по делегирани бюджети 

836 909       

Функция ІІІ “Образование”    40 084 761 716 801 800 
 в т.ч. за Просвета- 
възстановени суми по 
делегирани бюджети 

761 716       

 Дейност - ЦДГ и ОДЗ     24 523 24 523 
Дейност - Подготвителна полудневна 
група в училище 

  7 652 7 652 

 Дейност - Общообразователни 
училища  

  713 504 713 504 

Дейност - Общообразователни 
училища (проекти) 

40 084 0 40 084 

 в т.ч.: валутна с-ка ГПЧЕ   8 781   8 781 
валутна с-ка ПМГ   31 303   31 303 
 Дейност  -Общежития ГПЧЕ   16 037 16 037 
          
Функция ІV 
“Здравеопазване”  

    13 795 13 795 

 Дейност  - Дневни детски ясли, детски 
кухни. 

  13 795 13 795 

          
Функция V “Социално осигуряване, 
подпомагане и грижи” 

  75 193 75 193 

в т. ч: - възстановени суми 
по делегирани бюджети 

75 193       

 Дейност - Център за временно 
настаняване (ДСП ) 

  16 044 16 044 

 Дейност -  Дневни центрове за стари 
хора (ДСП ) 

  23 788 23 788 

 Дейност -  Дневни центрове (ДЦДМУУ )   13 146 13 146 
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 Дейност - Център за обществена 
подкрепа (КСУ ) 

  13 769 13 769 

     
 Дейност - Кризисен център(КСУ )   8 446 8 446 
          
Функция VІІ „Почивно дело, 
култура, рел.дейн.”  

    42 513 42 513 

 Дейност – Музей и худ.галерии с рег. 
характер 

  14 208 14 208 

 Дейност – Библиотеки с нац.и 
рег.характер 

  28 305 28 305 

          
Местни дейности     117 528 156 117 684 
          
Функция ІІІ “Образование”    34 858   34 858 
 Дейност - ЦДГ и ОДЗ валутна с-ка 
ЦДГ №6 

16 043   16 043 

 Дейност-Междунар.програми..(вал.с-
ка пр. “Коменски”(соб.община) 

18 815   18 815 

          
Функция VІІ „Почивно дело, култура, 
рел.дейн.”  

74 514   74 514 

 Дейност – Междун.програми..(вал.с-ка 
пр.“Сп.площадки” (соб.община) 

74 514   74 514 

          
Функция VІІІ "Иконом.дейности и 
услуги" 

8 156 156 8 312 

 Дейност - Други дейн. По иконом. 
(вал.с-ка пр.”С-liegeItalia)(соб.община) 

8 156   8 156 

Дейност Други дейн. по иконом. ( соб. 
община) 

  156 156 

Настоящето решение да се вземе предвид при изготвяне на бюджета за 2012 год.с цел 
разпределение на кредитите по параграфи и бюджетни звена. 

 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-30/16.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно приемане отчета за изпълнение на бюджета и на извънбюджетните 
средства на Община Монтана за 2011г.  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Дневния ред е Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно приемане отчета за изпълнение на бюджета и на 
извънбюджетните средства на Община Монтана за 2011г. Тази докладна е гледана от почти всички 
комисии на които има становище. Колеги за изказване? Ирена Димова. 

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: У-ми г-н Кмет, г-н Председател, Зам.Председател, Зам.кметове, 
колеги, от името на общинските съветници от ПП ГЕРБ, относно докладна №08-01-30/16.01.2012 
год., за приемане отчета за изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства на Община 
Монтана за 2011г. искам да ви попитам – По настоящата докладна е посочено, че са събрани 
постъпления от такса битови отпадъци в размер на 3 679 951 лв. същата е посочена, че от тези 
средства дейност „Чистота” са изразходвани 2 304 865 лв. има разлика от около 1 375 000 лв. На 
комисията ние няколкократно задавахме въпроса за какво е използван този 1 мил.лв. Направихме и 
писмено запитване, но до този момент не получихме отговор. Съгласно чл. 62 и чл. 66 от ЗМДТ 
събраните суми от такса смет се изразходват само по предназначение, което веднага ни навежда на 
мисълта, къде е изразходен този 1 мил.лв. не представен в отчета в дейността Чистота и дали 
изразходването му е законосъобразно, ако не е спазен чл. 62 и чл. 66. Благодаря. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Колеги, други изказвания? Не виждам желаещи. Г-н 
Кмете? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, изпращаме отчета за 2011 
год. въпреки оптимистичните прогнози на едни и реалистичните на други по-добре отколкото 2010 
год. на не много потвърдени информации за срив на общините – областни центрове, между които и 
Монтана. Над 208 мил.лв. просрочени задължения дължат общините в България, между които най-
много Столична община скрити и открити и 10 от областните центрове на страната. За мен е важен 
факта, че изпълнението и на държавните и на местните приходи е по-добро, отколкото 2010 год. 
Честно казана, силно притеснително на фона на намалените субсидии на Държавата към общините. 
От 2008 год. насам от 7.9% в брутния вътрешен продукт на общинските бюджети в последната 
година са свити на 5.2% Това е най-ниския дял на общинските бюджети в рамките на Република 
България в последното десетилетие. Това са обективни дадености на свиване на субсидиите и на 
парите към общините. Това са нормални данни, които ви представих и защитавах на комисии в 
Народното събрание, като Зам.председател на сдружението на общините. На този фон смятам, че все 
пак е подобрена картината по отношение на приходите. Анализите, които са направени в докладната 
са за 2010 год., но е истина че за този мандат предишния говоря на местната власт беше в едни 
подобни условия на една подобно крива в който държавата периодично всяка година намаля 
субсидиите към българските общини. За последните три години имаме три съкращения, на 
следващата сесия ще ви представя още едно на база на това, което имаме в момента, като субсидия. 
На този фон смятам, че общината е реализирала основните си дейности за годината с подкрепата и 
въпреки подкрепата на другите власти и смятам, че в момента изпълнението на бюджета за 2011 год. 
разбира се  беше трудно, но основните неща, които бяха заложени в него вече са факт. Този въпрос, 
който ми задавате за местните данъци и такси между другото в чл. 62 и чл. 66 не пише това, което ми 
казвате г-жо Димова и не за първи път това нещо го казвам. Общината, онова, което е предвидила за 
такса смет за годината е дотирала такса смет с изключение на недоборите. Аз очаквам да разширите 
въпроса – От къде са събрани недоборите и кой в продължение на години не изплащаше недоборите и 
как се планират недоборите и лихвите? Едната час вече е коригирана и е върната обратно. Държавата 
е основният длъжник на общината и този въпрос, когато се задава трябва да се задава в тази посока. 
Ние сме предприели действия към физически и юридически лица, които са некоректни данъкоплатци. 
В това число и други изненади ще видите и смятам, като Кърджали да публикувам на страницата на 
общината всички задължения над 5 хил.лв. на юридически и на физически лица, така както са 
направили други. Искам да ви кажа, че разликата идва от недоборите и от лихвите от недоборите, 
които много трудно могат да бъдат прогнозирани. Няма община, която да е прогнозирала недоборите. 
Аз не мога да знам дали Министерството на Здравеопазването, което от 7 год. ни дължи данък  сгради 
и такса смет в коя година ще реши да го изплати това нещо и къде ще бъде внесено то. Искам да ви 
кажа, че приходите в Държания бюджет също не са целеви. Пише как и по кой начин това нещо се 
събира и понеже това се дублира с темата и с питането на Найден Найденов има отговор по него, 
понеже вероятно не сте го получили още, за което се извинявам вероятно, затова е това питане. Това е 
по-малката тема и по-малкия проблем, ще получите информация. Аз бих Ви казал, че ще получите и 
информация от къде са събрани недоборите. Защото това също е много важна тема. Ще бъда 
благодарен, ако някой сега, когато дебатираме бюджета за следващата година успее да ми прогнозира 
недоборите на едни или други лица и действията, които се предприемат от тях. Така че няма драма в 
подобно нещо, проверяваха ни не само Монтана, а и други общини за подобно нещо. Няма 
отклонение на една стотинка в Община Монтана, кое как се отнася и по кой бюджет е класификатор е 
друга тема спорна, особено в тази си час. При нас разликата идва от много големите недобори, които 
държавата разплати с наша помощ и участие в 2011 год. Много голяма сума и то през Декември и то 
на края на Декември, което все пак е добре и е похвално. Ако го правеше във всички години преди 
това може би картината щеше да бъде малко по прогнозируема, но въпроса не е само за Държавата. 
Въпроса е и за другите и за юридически и физически лица, тези които сме дали на НАП, на Публични 
вземания, на частни съдебни изпълнители и това нещо ще продължи тази години. Съжалявам за 
пропуска, това беше питане на Найден Найденов, което ще го получи веднага. На практика то се 
покрива с това, което има там и от там идва разликата от така наречените недобори, които са между 7 
и 10 години. Има такива, които са на публични вземания дадени, от които не получаваме информация 
и ни плащат процент в зависимост от това от кои какво могат да вземат и какво е запорирано. Така че 
това е картината за годината. Няма случай, това което е събрано да е над разходваното отгоре, отново 
казвам с изключение на недоборите. Искам да ви кажа, че рамката на бюджета е около 28 мил. при 
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изпълнение 27 мил. въпреки, че изпълнението е по-добро от 2010 год. като гледам макро рамката и 
там от където ще започнем на следващата сесия, защото темата е изключително важна. Защото имаме 
препоръки за нови съкращения, за ново свиване и на ново падане на цифрите, които имаме като рамка 
в Държавния бюджет. Смятам, че отчета, които го имате за информация на практика, трябва да бъде 
основата, от която да тръгнем, за да планираме следващата година. Защото там подводните камъни са 
не по-малко, отколкото картината, която е в момента. Смятам, че на този фон по-добрите резултати 
при 1 200 000 лв. аз следя просрочените задължения не разплатените, при 1 200 000 лв. в 2010 г. сега 
са 889 хил.лв., малко по-малко. От другата страна имаме 1 057 000 лв. преходен остатък, който го 
гледаме и по който не можем да се произнасяме. Трябва да ви кажа, на фона съпоставим на 
областните центрове, които са в момента в страната в едни нормални условия на криза, каквато 
очевидно има мисля, че в крайна сметка рамката не е толкова лоша. Мисля че това е общата 
загриженост на всички за изпълнението на бюджета. Сега когато коментираме дейностите от 
понеделник нататък вече в Бюджета за 2012 год. има неща и корекции, които са предвидени, за 
съжаление в тази част и нова структура с промени и със съкращения. Две писма вече получихме от 
централната власт за насърчаване в тази насока и за препоръки към нови съкращения, каквито ще 
направя в крайна сметка, като Кмет на Монтана. Имайки предвид това, че субсидията продължава да 
пада и в 2012 год., т.с. основата е не по-добра отколкото тази, която сме имали, като финансова 
кондиция за предходната година. На този фон мисля, че изпълнението на бюджета за 2011 год. отново 
казвам е сравнително добро. Почти всичко, което имаме по отношение на проекти сме поели и 
направили имайки предвид, че годината беше изборна. В изборна година обикновено не се работи по 
три, четири месеца по обясними причини. Стопиране на проекти, влачене, бавене, такава ще бъде 
2013 год. и това е закономерност за последните 20 год., не за една или за две. В година на избори 
годината е такава за съжаление, Държавата престава да работи три, четири месеца, защото е 
ангажиране с подобен род дела, не само в нашата Държава и при другите има такива закономерности, 
но Слава на Господа, че поне 2012 год. засега не се очертават други такива избори. Така че така 
отговарям на въпроса, като цяло за изпълнението на бюджета. Разбира се възможни са още неща, тази 
разлика, нашия бюджет предварителната рамка се движеше тук около 28-30 мил.лв. Виждате от къде 
идва не изпълнението от приходите от продажба на земя основно, всичко останало е в рамките на 
нормалното. Имаме и преизпълнение на доста неща, отново казвам поради не възможността да се 
планират недоборите. Така че това е коментарът ми по отчета. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви. Д-р Джурджов. 
Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, имаше един скеч преди 

години мисля, че беше на един румънски комик Мирча Кришан ставаше въпрос за краставицата, 
каквото и ще да питаш се отговаря за нея. Нашето питане е ясно – събрали 3 600 000 лв., има справка 
за какво са изразходвани 2 600 000 лв. Питаме просто – За какво е използван този 1 мил.лв. за които 
няма справка? Нищо лошо, нищо тенденциозно. Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Г-н Милетиев, заповядайте. 
Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, дами и г-да общински 

съветници, нормално е да се задават тези въпроси. Все пак като гледам отчета такса битови отпадъци 
представлява близо 2/3 от собствените приходи на Община Монтана и въпросите, които задаваме за 
тяхното изразходване са напълно нормални. Още повече, че съществува такова ограничение за какво 
трябва да се изразходват. Няма да влизам в коментари, кое е изпълнено и кое е не до изпълнено, 
моята препоръка е при подготвянето на бюджета за 2012 год., който ще ни го дадете след няколко 
дена това изпълнение да бъде взето в предвид. Няколко години подред отчитаме изпълнение на 
приходи от продажба на земя параграф 40-40 до 15 %; 12% сега на 10% горе, долу знам какво ще бъде 
заложено за 2012 год. дано да се изпълни, но го вземете това в предвид. Това го казвам с цел да се 
търсят някакви други начини за увеличаване на приходите на Община Монтана. Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. 
Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Г-н Кмете, ще изчакаме отговора, който сте дали на г-н Найденов, 

но надявам се вътре да има целия недобор, който е събран към 31 Декември и пак ще зададем 
въпроса, ако не сме удовлетворени.         

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, други желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяване на 
дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
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Приема се  
Преминаваме към гласуване поименно  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов Против 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова Против   Людмил Джурджов Против 
Богдан Найденов Против  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Ангелова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов Против 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  Против  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров Против  Росен Белчев Против 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  Против  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова Против    

 
21 / 10 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 40 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.30 ал.1 и чл.42 ал.4 от Закона за 
общинските бюджети и чл.60, ал.1 от Наредбата за съставянето, изпълнението и 

отчитането на общинския бюджет 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Приема отчета за касовото изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства 

на Община Монтана за 2011 година. 
2. Приема отчета на местната комисия по чл.8 от ЗУПГМЖСВ за 2011 г. 
  
ТОЧКА ОСМА: 08-01-9/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно одобряване командировки за ІV-то тримесечие на 2011 г. на Кмета 
на община Монтана и Председателя на Общински съвет Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Дневния ред е относно командировъчните 

разходи. Предполагам, че няма да има изказвания. Преминаваме към поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Ангелова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
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Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 41 

На основание чл.25, ал.2 от Закона за общинските бюджети в изпълнение на чл.8, ал.4 
от Наредбата за командировките в страната 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Одобрява на основание чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в страната Отчета 
за изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на Общински съвет 
и Кмета на Община Монтана за ІV-то тримесечие на 2011 год. 

 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-27/13.01.12г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно Договор за отпускане на безвъзмездна помощ със средства от 
Държавния бюджет на Република България за 2012г., за обект: „Завод за сепариране и 
компостиране на битови отпадъци гр. Монтана”. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Дневния ред е относно Договор за отпускане на 

безвъзмездна помощ със средства от Държавния бюджет на Република България за 2012г., за обект: 
„Завод за сепариране и компостиране на битови отпадъци гр. Монтана”. Желаещи за изказвания. 
Докладната е подкрепена от комисиите. Не виждам желаещи. Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Ангелова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов ---- 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 42 
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Общински съвет Монтана 
Реши: 

Възлага на Кмета на Община Монтана да сключи договор за безвъзмездна помощ със 
средства от Държавния бюджет на Република България за 2012г. за обект: „Завод за 
сепариране и компостиране на битови отпадъци гр. Монтана” със ПУДООС гр. София.   

 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-7/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно предложение за съфинансиране на обекти по проект „Красива 
България” през 2012 г.  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Десета точка от Дневния ред е Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно предложение за съфинансиране на обекти по проект „Красива 
България” през 2012 г. Минала е на комисии и една от комисиите има становище, което ще го 
подложа на гласуване. Желаещи за изказвания. Не виждам желаещи. Г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, аз също искам да направя 
една лека корекция тук сега пред вас. Разбрах че т.2 от заседанието на комисиите вие сте предложили 
да отпадне и вие ще го прогласувате. Използвам, че д-р Джурджов се върна да кажа, ще предам на г-н 
Дянков това за Кришан и за краставицата, много ми хареса. Наистина Декември е по-различен 
огромната част от недобора се дължи на Държавата близо 500 000 лв., така че може да задавате 
въпроси, колкото си искате. Ще получите на въпросите, които са необходими, казах ще ви предам 
отговора на Вашия въпрос. Да се върнем на тази тема – Не за първи път предлагаме Докладна записка 
за проект „Красива България”. Засега общината от четири различни правителства, аз съм кмет по 
време на четири правителства само в това още нямаме проект подкрепен по Красива България. 
Миналата година не направи изключение, тази година отново кандидатстваме да се надяваме. Защото 
сме имали около 19 проекти при всички предишни правителства, за сега все още тук не можем да се 
похвалим с успех. Отдавам го на това, че 2011 год. е по особена година. Да се върнем към 
предложението за 2012 год. това което искам да предложа, тъй като в момента гледаме процедурата 
за 2012 год. Точното включване по темата на Крум Милетиев от къде идва разликата и от къде идва 
изпълнението на 10; 12%, не очаквайте, че ще предложа нещо кой знае какво различно, ще искам да 
ми покажете в другата част, кое да премахнем от предложението, което има, това е упражнението с 
качването на приходната част и намаляването на разходната. Понеже в момента сме в подобна 
процедура, за да бъдем малко по гъвкави бих предложил само тази добавка, която днес коментирахме 
при подготовката на бюджета „Да бъде съфинансиран по проекта “Красива България” за 2012 г. в 
размер до 200 000лв. …”, да не е на 200 000 лв. Очевидно е, че съфинансирането е 2/3 на 1/3 и това са 
проценти за българските общини. За другите не са такива, които нямат приходи и бюджет, там всичко 
е директно от Държавата, но за нас в общините има подобни ограничения. За да можем да реагираме 
по точно и по адекватно и да не кажете защо сумата е 200 000 лв., ако прецените сумата може да е 150 
хил.лв., може и да е 100 хил.лв., може и да е 50 хил.лв., може и да го няма този ред. Това нещо ще го 
коментираме при процедурата, съвсем коректно го казвам. Затова мисля, че по-добрия текст тук 
благодаря на Ангелов, понеже четири пъти връщам дирекциите за подготовка на бюджета да бъде „в 
размер до 200 хил.лв.”, без това да пречи на вашето предложение за т.2, това вече е друга тема. Аз 
правя подобно предложение, ако прецените понеже сме в подобна процедура на тези проекти да бъде 
до 200 хил.лв. Колко? Това нещо ще стане ясно на следващата сесия в зависимост от това, какви 
приходи имаме и какво оставяме като рамка. Ще имаме възможност да разгледаме различни 
варианти, включае изобщо да го няма този ред и цялата докладна. Така че няма проблем и драма в 
тази посока. Моля ви в т.1 да бъде „до 200 хил.лв.” за да бъдем малко по гъвкави, ако има 
предложение примерно, че приходната част е завишена от параграф 40-40, от където са проблемите 
не на Монтана, а на всички български общини по отношение на приходите. Такава е международната 
обстановка, както ние българите обичаме да се изразяваме. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други желаещи за изказване? Няма. Прекратяване на дебатите. Който 
е „за” моля да гласува 

„За” – 26,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
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Преминаваме към гласуване. Реда е следния: Гласуваме предложението на ПК по Бюджет и 
финанси, то е „Подкрепя Докладната записка с предложените решения без т.2 от решенията”, т.с. има 
желание за отпадане на тази точка от проекто решенията. Който е „за” отпадането на т.2 от 
решението, моля да гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 1, 
„Въздържали се” – 1 
Приема се  
Гласуваме цялата докладна с корекцията, която вносителя Кмета Живков направи „в размер 

до 200 хил.лв.”, трета точка разбира се става втора. Който е „за” моля да гласува - поименно 
гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров Въздържал се  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 1 
Приема се  

Решение 
№ 43 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Да бъде съфинансиран по проекта “Красива България” за 2012 г. в размер до 

200 000лв. обект  “Основен ремонт на фасади и покрив на  сградата на Обединен детски 
комплекс Монтана”  

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да внесе предложението в Регионалното 
звено за изпълнение на проект “Красива България” при Министерството на труда и 
социалната политика. 

 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-13/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно върнато за ново обсъждане решение №18 от протокол №3 от 
22.12.2011 год. в часта на т. IV, на Общински съвет гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладната е гледана от всички комисии и се подкрепя Докладната 

записка с предложените решения. Желаещи за изказване? Няма желаещи. Поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
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Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 44 

На основание чл. 45, ал. 9 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Отменя т. IV от Решение №18 от Протокол №3 от 22.12.2011 год. на Общински 
съвет гр. Монтана. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТ: 70-00-2435/13.12.2011г. Докладна записка от Мирослав Богданов 

Миронов, относно изменения в т.12 на Тарифата за базисните наемни цени за отдаване под наем 
на общински недвижими имоти. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна записка от д-р Миронов, относно изменения в т.12 на 

Тарифата за базисните наемни цени за отдаване под наем на общински недвижими имоти. Желаещи 
за изказване? Не виждам желаещи за изказване. Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
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Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 45 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Правят се следните  изменения  в  точка   12   на  „Тарифа  за базисните наемни цени 
за отдаване под наем на общински недвижими имоти": 

- в 1.1 числото „48.00" се заменя с числото „57.00"; 
- в 1.2 числото „48.00" се заменя с числото „57.00"; 
- в 1.3 числото „4.80" се заменя с числото „5.70"; 
- в 1.4 числото „4.80" се заменя с числото „5.70"; 
- в 2.4 числото „1.50" се заменя с числото „1.80"; 

в 2.3 числото „1.00" се запазва същото. 
 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТ: 08-01-8/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно Годишен план за приватизация за 2012 г. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.13 е Докладна записка е относно Годишен план за приватизация за 

2012 г. Валери Георгиев, заповядай. 
Г-Н ВАЛЕРИ ГЕОРГИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми Кмете Живков и Общинско 

ръководство, у-ми колеги и гости, в Раздел втори, т. 4 от Годишния план за приватизация за 2012 г. се 
предвижда приватизация след съгласуване и проявено инвестиционно намерение на нежилищен 
обект - бивше училище и детско заведение в кв. Мала Кутловица. Част от сградата на бившето 
училище се използва за читалище. През миналата година около 200 жители на кв. М. Кутловица 
учредиха читалище „Кутловица”. Регистрираното читалищно настоятелство е екип от млади хора с 
амбицията да развива културен живот, да работи за запазване на обичаите и традициите на 
българския народ и възпитаване и утвърждаване на националното ни самосъзнание. В двора на 
училището се намира единствената детска площадка, която е единствената за кв.”Мала Кутловица” и 
се използва активно от децата. Обектът е извън обхвата на годишната програма за приватизация и 
отпадането му не променя стойностните й показатели. Евентуалната приватизация на бившето 
училище в кв.”Мала Кутловица” ще лиши хората от квартала от възможността да осъществяват 
културно-просветна, социална и спортна дейност. Поради това предлагам: т.4 от Раздел втори на 
Годишния план за приватизация да отпадне.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Няма. Прекратяваме 
дебатите моля, който е „за” моля да гласува 

„За” – 25,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към гласуване. Това е предложението и на ПК по Общинска собственост, 

икономическа и стопанска политика. Който е „за” отпадането на т.4 от Раздел втори, а именно бивше 
училище и детско заведение в УПИ ІІІ, кв. 36 в кв.”Мала Кутловица”, който е „за” това моля да 
гласува 

„За” – 26,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Текста отпада и отиваме към поименно гласуване  
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Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов Въздържал се 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов Въздържал се 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  Въздържал се  Радостина Чернева ---- 
Златко Тодоров Въздържал се  Росен Белчев Въздържал се 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова Въздържал се    

 
22 / 0 / 6 
Приема се  

Решение 
№ 46 

На основание чл. 6 ал. 2 от ЗПСК  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Приема Годишен план за приватизация за 2012 г. 
2. Възлага контрола по изпълнение на решението на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТ: 08-01-11/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно приемане на „Годишен отчет за състоянието на общинската 
собственост и резултатите от нейното управление в община Монтана за 2011 год.“ 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.14 е приемане на Годишен отчет за състоянието на общинската 

собственост и резултатите от нейното управление. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено 
гласуване. Който е „за” моля да гласува  

„За” – 24,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 47 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 66а от Закона за общинската собственост  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Приема „Годишен отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 
нейното управление в община Монтана за 2011 година“. 

 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТ: 08-01-12/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно приемане на „Стратегия за управление на общинската 
собственост в община Монтана за мандат 2011 – 2015 година“.  
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е, относно приемане на „Стратегия за управление 
на общинската собственост в община Монтана за мандат 2011 – 2015 година“. Желаещи за изказване? 
Г-н Тодоров, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Г-н Председател, колеги, г-н Кмете, Стратегията е принципно един 
документ, който е необходимо да бъде приет за общината, ние ще я подкрепим тази Стратегия, но аз 
искам да кажа някои неща във връзка с тази Стратегия в изложението, което е дадено тук. В тази 
Стратегия Вие повече сте направили констатации на моментното състояние, отколкото последно 
стратегическите цели приоритетите и това, което ще бъде направено. Какво имам в предвид? Тук ще 
свържа неща и с това, което беше коментирано в отчета на бюджета. Говорихме тук за приходи от 
общинска собственост, които вече няколко години подред тези приходи не се изпълняват. Да, няма да 
се изпълнят аз съм убеден, че няма да се изпълнят, но и преди съм го заявявал на миналия мандат, 
докато общината не ни покаже една ясна визия, затова как ще бъдат използвани общинските имоти. 
Кои имоти, за къде и за какво? До момента такова нещо няма представено пред ОбС. Не говоря за 
регистъра, който е публикуван на сайта на общината. На няколко сесии ставаше въпрос, когато 
гласувахме продажбата на общинска собственост, че искаме да знаем какви терени Община Монтана 
предвижда да запази, който да бъдат ползвани от всички граждани на града и на общината. Които са 
атрактивни, които са с площ, която позволява на тях да бъде застроено нещо съществено. Кои са по-
малки и съответно тези терени едните да се продават, другите да се оставят и съответно да видим за 
какво ще бъдат оставени те. Тук се действа на парче, днес някои проявява интерес за някакъв терен, 
ние внасяме докладна и казваме предлагаме да се продаде, ама че утре на това място може нещо 
друго да се направи, нямаме виждане. Нямаме виждането и на ОбС, защото не сме говорели до 
момента по тези теми, нямаме виждането и на Общинската администрация, защото нищо до момента 
не ни е предложено освен списъка, който е публикуван на сайта на общината. На въпроса с това града 
накъде ще върви, къде ще се развиват кварталите, къде ще се развиват спортните площадки, къде ще 
се развива другата инфраструктура, която ще бъде ползвана от всички граждани – такова виждане 
към момента няма. Виждам тук отзад, че е направен един приоритет за застроителните планове на 
райони и квартали от гр.Монтана. Да, трябва да се направи такова нещо и трябваше до сега да бъде 
направено. Защото смятам, че когато гражданите и силно казано в днешно време инвеститорите, 
когато някои иска да инвестира някакви пари в дадена земя или в даден обект той все пак трябва да 
знае бъдещето за тази част на града, какво ще предстои да се развива и какво ще има и тогава съм 
сигурен, че ще има много повече интерес от инвеститорите, когато той знае накъде ще вървят 
отделните зони. В противен случай пак казвам – действаме на парче и резултата от продажбите ще 
бъдат същите. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря г-н Тодоров. Други желаещи за изказване? Заповядайте г-н 
Милетиев. 

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, дами и г-да общински 
съветници, съгласни сме, че Стратегията е един доклад, който трябва да се приеме съгласно ЗОС, но 
аз препоръчвам това да бъде едно виждане, как да дойдат допълнително приходи. Сигурен съм, че 
има възможност, това над 90 хил. дка земеделска земя, собствени имоти. Съгласен сам, че тези имоти 
са разпокъсани и трябва да се задържат, но да има възможност там да се увеличат наемите. Гледам 
отчета 41 хил.лв. приходи от наем земеделска земя, 17 хил.лв. имаме да събираме и е заведено 
съдебно дело, просто без коментира. Държавата отдава земеделски земи, имаше търгове, разбира се за 
хубави земеделски земи цените стигнаха 50; 60 лв. на дка. За ливадите беше 6 лв. на дка начална 
тръжна цена, ако е необходимо договорите с които се отдават под наем тези земи да се актуализират. 
Честно казано, една стая да се наеме на свободния пазар задължително се иска един месечен наем, 
като гаранция. Това е просто като препоръка с цел да се увеличат приходите от общинска 
собственост. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви г-н Милетиев. Други желаещи за изказване? Няма. Г-н 
Кмете.  

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, благодаря за коментарите 
по Стратегията. Стратегията все пак е малко по различен момент, отколкото Годишната програма. Аз 
по същество не възразявам на това, което е минало като предложение. За да бъдем полезни, а не да 
говорим просто е необходимо да бъдем малко по конкретни, какво точно предлагате в тази част. 
Стратегията е отворен документ за мадата. Със следващата сесия, с Бюджета ще бъде утвърдена 
Годишната програма. Искам да ви кажа, че причините за неизпълнението на приходите от продажби 
не са по-различни и не са в това до колко е публикуван регистър и не публикуван, интересът е един и 
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същ, проблемите са големи за страната, като цяло. Аз не мисля, че с действията си сме препятствали 
интерес към земи. Искам да ви кажа, че утре в 10,30 ч. имам такъв интерес от стратегически 
инвеститор за България, който ще е единичен за Северозападна България, на който не му е попречила 
нито Годишната програма, нито Стратегията, за да прояви интерес. Напротив надявам се това да 
финализирано до, край защото си мисля, че ще бъде добро за Монтана, въпреки че има такива, които 
не харесват големите вериги, трябвало да има и други неща вътре. Колко хора работят и колко хора са 
ангажирани там, това е друга тема. На г-н Тодоров, това е стара тема и стара болка и в тази част. На 
сайта на общината има подобна информация, това е тема на застроителните планове, което казвате за 
някои от кварталите и ние имаме проекти сега, които реализираме в тази посока, за да бъде 
конкретизирано, но искам да ви кажа, че ние трябва де са съобразяваме с това, каква собственост 
имат общините и къде отива тя. Вие казахте преди малко и с други съветници говорех и също 
задаваха въпроса, че 92 хил.дка, да от една страна имаме земя и сам Вие казахте, че Държавата има 
земи и ги преотдава или ги продава. Ние ще използваме и двете опции в този бюджет. Искам да ви 
кажа, че преобладаващата част от земите са пасища – публична общинска собственост, където ние 
сме като в преходния остатък. Имаме 1 мил. и нещо направено, но само го гледаме. Там очевидно 
опциите не са много големи. Има промяна, до толкова до колкото земите по чл. 19 вече е изтекъл 
срока и аз се надявам, че това е една възможност за корекция. Вие сте направили едно предложение, с 
което по принцип сме съгласни на ПК по ТСУ „да се изискват протоколи, имущество на бившите 
ТКЗС-та”, да това е добро предложение. Ето това е нещо конкретно, което комисията по ТСУ е 
направила. Така или иначе направили сте предложение в тази си част, не само проста така да си 
говорим. Знаете какво е състоянието на сградния ни фонд и на жилища и на язовири и на всичко 
останало. Използвайте случая да дадете и други предложения. Ето веднага следващата комисия по 
Местно самоуправление какво предложение е направила, само че докато едно го разглеждам като 
някакво отношение в приходната, другото е много любимо „да се направи нова зала за заседанията на 
ОбС и неговите комисии” – най-малката възможност. Това е добро предложение, признавам си. Само 
че като седнем на публичното обсъждане всичките, както казва Дянков, който все повече почвам да 
харесвам в някои от ситуациите, нищо че годината не е същата, разбира се има и други неща, за които 
не го харесвам, защото обезщетението на хората и приходите за храна в детските градини не станаха 
както бяха обещани на комисии в парламента, но това е друга тема. Живот и здраве след година ще 
видим, кой какво е залага и какво е минало и какво е очаквал, до тук всички са сърбали попара 20 год. 
от нещо, което говорят а после се оказва че правят друго. Цитирам един добър наш приятел 
американския посланик Джеймс Уорлик, той това каза не аз и той каза, че има голямо разминаване 
между приказки и между това, което се прави. Така че това не е мнение само на един или двама 
човека. Ако се върна към Стратегията за общинската собственост трябва да се съобразяваме с това, 
което имаме. Не съм против, говоря съвсем коректно за предложенията. Не мисля, че е отказана на 
някои самоинициатива да предложи или да направи нещо добро в тази посока. Аз си мисля, че заедно 
с приемането на бюджета на следващата сесия на 14 Февруари Годишната програма ще бъде част от 
този бюджет, но нека като се държим в тази си част особено в последните две години всички бяха 
коректни. Когато подкрепяш нещо и когато го гласуваш не може да гласуваш след това против това, 
което си подкрепял, защото имаше и такива случаи. Нали говорим, че в тази част сме едно цяло и 
отговорността е на всички ни и като правим подобни предложения, нека да бадем коректни до край, 
не след като подкрепяме едно след това да гласуваме против. За 2001 год. е разбираемо, не съм 
очаквал нещо друго, но сега не сме 2011 год., вече сме 2012 год., други неща се задават на хоризонта. 
Така че всяко едно разумно предложение, което има отношение към приходната част няма да бъде 
подменено, няма да не намери място за разглеждане тук. В тази част всички проверки, които бяха на 
правени на общинска собственост се без коментар и без забележки, по отношение на управление, на 
разпореждане и на всичко останало. Очевидно е, че трябва да се съобразяваме с действителността 
такава каквато е. Искам да ви кажа, понеже другата точка мина много бързо изказването на Георгиев 
за годишния план за приватизация, да той е в много рехави размери, като се има в предвид, че 
медицинските дружества две от трите вече си изчистиха задълженията, остана едното, другите 
приключиха също. Рамката е много малка, но ние все пак имаме приходи от приватизация. В 
Държавния бюджет няма такива приходи и изобщо вече, изобщо не се коментира и говори за подобно 
нещо. Очевидно ситуацията в 2011 год. е по-различна от 2012 год. и хората, които правят рамките се 
съобразяват с това, което имаме. Затова ви моля сега, когато внесем това нещо и се запознаете с 
документа, аз не го гледам въпроса, че е преминал напротив, нека да има предложение в тази посока, 
ако има и по отношение на земите, за които вече трети общински съветник г-н Милетиев ми задава 
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този въпрос да погледнем, да видим и да предложим нещо в тази част. Аз мисля, че вие сега ще 
работите в комисиите сериозно, за да видим с това, което имаме каква работа можем да свършим, 
това е тринадесета рамката. Открита е темата аз не виждам причина да не приемем това, а вече в 
конкретиката в следващата докладна, на следващата сесия, тя е отворена за още предложения, ако 
има подобен род неща, не възразявам и тогава можем да го коментираме. Като извадим публичната 
общинска собственост и онова, което е ясно, ние имаме толкова акта за общинска собственост, 
колкото никога до сега 12 год. само актуваме, но актуваме това което го имаме, което в 
преобладаващата част няма как да бъде пипано, защото това за обществени заведения и други неща 
които вече са минали на дневен ред. Мисля, че с предложението, което има на ПК по ТСУ може да 
мине. Ако имате други предложения за следващата сесия в това число за земи, за имоти за жилища 
давайте, не е проблем отворено е, има го като текст вътре. Ако има няколко неща, които Тодоров каза 
е възможно да бъдат доработени, ние в момента имаме за интегриран план за „Жерави 2” за „Младост 
1”, което ще бъде комплексна промяна на всичко, което има горе, за да бъдат определени тези зони, 
за които казвате от тук да има такива неща от там други, на трето място други. Ние не сме се 
разделили с нито един обект публична общинска собственост, нищо не е минало извън процедурите. 
Двадесет и осемте проверки, които бяха направени в тази част, просто нищо не констатираха, което 
ОбС и общината като цяло не е направила. Отново казвам, отворена е темата нека като поработите и 
като видите следващата докладна дайте предложения по нея така че ако има нещо, което сме 
пропуснали да го добавим в Стратегията. Така или иначе ние сме задължени да го приемем този 
документ и той ви е представен и вие сте го подкрепили с това предложение.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Г-н Тодоров, заповядайте.         
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Г-н Живков, ако не бяха последните две изречения щях да си 

променя мнението и щях да гласувам против, ако не бяхте казали това за „Жерави”. Аз пак ще се 
върна и ще подкрепя г-н Джурджов ние си говорим пак за краставицата. Може би си говорехте с г-н 
Ангелов и не чухте какво точно казах, аз не говоря, че някой трябва да дойде да проверява нещо, за да 
види визията на общината. Аз казвам това, което многократно го заявявам, че за да се предложи 
нещо, за да може един парцел да бъде по атрактивен, по търсен, трябва общината да има виждането 
да кажем в „Младост” какво ще се развие след години, в „Пъстренци” след години, в „Плиските” след 
години, къде ще има спортна площадка, къде ще има басейн и т.н. Тогава тези земи там ще станат по 
атрактивни, когато хората знаят какво предстои, а не както са качени на сайта и някои ще прояви и 
ще каже – да, по т.292.15.4 намира се на еди коя си улица аз искам да го купя – и ще дойде да го купи. 
Не смятам, че някои ще дойде и ще провери визията на общината и няма такъв, защото това е един 
творчески процес, виждането какво ще бъде. Щях да гласувам, против защото аз говоря едно, а Вие 
си говорите съвсем друго, но виждам, че накрая казахте, че ще предложите виждане за „Жерави” 
надявам се да предложите и за другите части на града и не само за другите части, а и за централната 
част и въобще за целия град за да бъдем наясно всички ние тук. Когато вземаме решение една земя 
дали ще бъде включена в тази програма или няма да бъде включена, дали ще я продадем или няма да 
я продадем там какво предстои в следващите години, не година за година. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Светлин Николов, след това Иван Георгиев. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Аз искам само да уточня систематичното място на 

предложенията на ТСУ и на Местно самоуправление по предложенията, които са направени по време 
на комисиите. Предложението за протоколите да бъде в Приоритетите в т.2.4 и другото предложение 
за направа на нова зала тук въпроса може да се коментира – за ремонтиране и оборудване на 
многофункционална зала и т.н., но да стане т.2.5 За да се знае къде да бъде записано, след това да не 
питаме Председателя защо го е сложил някъде на друго място. Предложение на това, което казва 
Златко Тодоров. Значи той е много прав, и в същото време има и терени, които са отчуждени за 
държавни институции или съгласувани например с Министерството на здравеопазването, с 
Министерството на образованието. Има терени, които са за училища за детски градини, ще се правят 
ли, няма ли да се правят. Значи тези неща трябва да бъдат стиковани - общинските терени, 
държавните терени, осигуряват ли необходимото. Ще се правят или няма да се правят, просто 
преценка на тези неща. И тогава вече да се излезе с пълно виждане на територията на Община 
Монтана, но съгласувано с държавните институции. 

Г-Н ИВАН ГЕОРГИЕВ: Аз искам да кажа само няколко думи. Искам да поздравя хората, 
които са изготвили тази стратегия, мисля, че много добре е направена, защото в нея трябва да са 
заложени принципи и цели. Значи ние не можем да бъдем конкретни в една стратегия. Що се отнася 
до функцията, която ние трябва да изложим към хората и към обществеността, аз смятам, че една 
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програма трябва да бъде отворена първо към бизнеса. Защото бизнеса създава нови работни места, в 
условията на икономическа криза, освен всичко това трябва да бъдем и гъвкави. Не може ние с една 
Стратегия и с нещо да заковем нещата и да чакаме нещо 10; 15 години нещо да се случи. Ако има 
интерес към определен имот от определена фирма, то те трябва да чакат 10; 15 години. Ние трябва да 
бъдем внимателни г-н Тодоров, когато говорим за това нещо, основното е това ние като ОбС ще 
подкрепяме продажби на имоти, приватизация с оглед да се разкриват работни места. Защото в 
условията на една криза всяко едно работно место в нашата община е добре дошло. Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И аз благодаря. Реплика, заповядайте 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Г-н Георгиев, говорим на едни и същи езици, само че с различни 

неща ги казваме. Това, което Вие го споделихте, аз същото казах. Когато се знае, че тази земя можем 
да я продадем за бизнес за еди какво си и еди защо си. Ето тази зала ще я оставим ОбС да си 
провежда сесиите, ето това трябва да бъде ясно на всички, за това става въпрос. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми общински съветници, само да добавя само още няколко 

щрихи. Има Министерства, с които много трудно се работи по темата за промяна на 
предназначението. Знаете ли Акустиката за какво е преотредена? За гимназия. Знаете ли кога ще има 
гимназия в Акустиката или около, защото там има и друга собственост? Ние пращаме шесто или 
седмо съгласуване, примерно за училището в с.Стубел това, което е в плана за приватизация. МОМН 
директно отказват промяна на предназначението. Имаме интерес към училището в с. Студено буче, 
ние не можем да минем две години през процедури, където очевидно в тази ситуация с децата. Ние 
изследваме, обследваме и пишем – не. Както казва Иван Георгиев, ако дойде някой ще чака 10 години 
или 4 год., той е стоял 2 год. за нещо срутено в Славотин или в Студено буче, което не може да бъде 
използвано затова. Понеже другите процедури са по-тромави поради тази причина не винаги можем 
да реагираме. Имахме хора, които имаха интереси и се отказаха. Давахме три или четири вида 
съгласувания и нито едно в тази част не е одобрено, защото това е мнението на Държавата. Да, има 
други, които по-бързо реагират по обясними причини в зависимост от това, къде е и в коя зона е. Зор 
беше 20 години за казармата, все пак нещо, което сме направили да разменим затвора с ЛИДЪЛ е 
нещо хубаво. Тогава имаше десетки протести и мрънкания, това беше гредоред на 50 години, почти 
на моята възраст. Още колко трябва да чакаме, за да можем да реагираме. В момента, в които 
проявихме интерес, в някои общини отпаднали обекти с необходимост по-бързо се променя 
предназначението и при промяна по-бързо се одобрява. Има други, при които това нещо не става. 
Има други, които гледа Държавата да ги продаде като цяло, ако е възможно. Да не би случайно да 
вземе да остане нещо в общините. Аз тук мога да напиша трактати и сравнения между различните 
правителства, как са реагирали в тази ситуация. Така че това също е много голяма дейност, която при 
положение, че ви отказват шесто искане за промяна на предназначение, очевидна е че много трудно 
нещо можеш да направиш там. Най-вероятно и търпението на този в Студено буче ще се изчерпа 
дори когато още веднъж ни отговорят с „не”. Затова плана ни е в такива граници, гледаме да е нещо, 
което да е близо до реалността, отколкото да говорим други неща. Така че и аз си мисля, че трябва да 
бъдем по гъвкави тук. С този интегриран план за развитие, който в момента е в МРРБ, разбира се той 
ще бъде не само за тази зона за „Жерави”, ние говорим и за земите, които са в регулация и за 
възможности за разширение на града като цяло. Ще има обществено обсъждане по темата и ще има 
обща визия примерно за тази зона или за тази територия къде да има търговски обекти, къде да има 
спортни площадки, изобщо цялата прилежаща инфраструктура. Така че това е нещо, по което 
работим, проектите, които имаме. Но има ситуации, в които трябва да бъдем доста по гъвкави и вече 
по конкретни към годишните програми, другото е Стратегията. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други желаещи за изказване? Няма. Прекратяване на дебатите. Който 
е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към гласуване на становището на ПК по ТУС: „Да се изискат протоколите за 

окончателно разпределение имуществото на бившите ТКЗС–та от населените места в община 
Монтана”, който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
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„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Предложението изразено в становището на комисията по Местно самоуправление: „Да се 

направи нова зала за заседанията на ОбС и неговите комисии”, който е „за” моля да гласува 
„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Гласуваме Стратегията. Обикновено гласуване, който е „за” моля да гласува 
„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 48 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12, от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 8 от Закона за общинската собственост  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема „Стратегия за управление на общинската собственост в община Монтана за 
мандат 2011 – 2015 година”. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТ: 08-01-6/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно Подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна 
предназначението и за застрояване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.27.663 по 
кадастралната карта на гр.Монтана, местност “Семчова круша”, с трайно предназначение на 
територията – земеделска, от земеделска в „За съхранение и преработка на селскостопанска 
продукция”. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.16 от Дневния ред е ПУП - План за промяна предназначението и за 

застрояване на поземлен имот. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към гласуване, 
обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са „за” 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 49 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 1, протокол на ОЕСУТ № 

16 от 29.12.2011 г. 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Одобрява Проект за Подробен устройствен план – План за промяна предназначението 

и за застрояване на ПИ с идентификатор 48489.27.663 по кадастралната карта на гр.Монтана, 
местност “Семчова круша”, с трайно предназначение на територията – земеделска, от 
земеделска в „За съхранение и преработка на селскостопанска продукция”, съгласно 
ограничителните линии на застрояване. 

Линиите на застрояване, устройствените показатели, трасетата и разположението на 
сервитутните зони се одобряват по графичната и текстова част на проекта, който е 
неразделна част от решението. 
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Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в 
„Държавен вестник”. 

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен 
съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”.   

 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТ: 08-01-14/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на 
ПУП-план за регулация и застрояване /ПРЗ/ за поземлен имот с идентификатор 48489.6.161 по 
кадастралната карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Монтана, определен по 
действащия подробен устройствен план за улица с ОТ1254-1255-1256-1257-1258-1259-1260-1261, 
за образуване на два урегулирани поземлени имоти /УПИ/ и обособяване на нов кв. 207. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: От тук до края всичко е поименно гласуване с изключение на 

извънредната точка. 
Т.17 от Дневния ред е пред вас. Отново един ПУП. Желаещи за изказване? Найденов 

заповядай. 
Г-Н НАЙДЕН НАЙДЕНОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, имам едно предложение за 

изменение на проекта за решение, а именно – изработването на УПИ І и УПИ ІІ да не е за „паркинг”, 
а за „обществено обслужване”, което не изключва след това да се прави и паркинг при това 
положение. Изхождам от следното нещо, ние не направихме паркинг там, където му беше мястото 
срещу Енергото, тогава ни пречеше Е 79, сега вече го изместихме, та е извън града и не ни пречи, но 
паркинг там няма да има, няма да направим паркинги и на тези места. Просто ще стигне до една нова 
докладна след известно време, където ще бъдат предложени тези две УПИ-та за продажба и тогава 
след паркинг ще трябва да запишем директно купувачите. Мисля, че като място за обществено 
обслужване може да има и повече потенциални кандидати за покупката.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И за двете УПИ-та, нали? Да. Колеги, други желаещи за изказване? 
Прекратяване на дебатите. Които са „за” прекратяване на дебатите моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Предложението на колегата Найденов. Който е „за” моля да гласува 
„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 1 
Приема се  
Преминаваме към поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Ангелова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров Въздържал се 
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Ирена Димова За    
 
27 / 0 / 1 
Приема се  

Решение 
№ 50 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 134, ал.1, т. 2 и чл. 134, ал. 2, т. 6 от Закона за устройство на 

територията и чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската собственост 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Обявява за частна общинска собственост 438.00 (четиристотин тридесет и осем) 

кв.м., които са част от поземлен имот с идентификатор 48489.6.161, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр. Монтана, а по регулационния план ще попадат в 
новообразуваните УПИ І и УПИ ІІ от новообразуван квартал 207. 

2. Дава съгласие да бъде изработен проект за изменение на ПУП-ПРЗ, за поземлен 
имот с идентификатор 48489.6.161 по КККР на гр. Монтана, определен по действащия 
подробен устройствен план за улица с ОТ1254-1255-1256-1257-1258-1259-1260-1261, за 
образуване на два УПИ и обособяване на нов кв. 207, съгласно скица-предложение:  

-  УПИ УПИ І с площ от 185.00 (сто осемдесет и пет) кв.м., отреден “за обществено 
обслужване”; 

- УПИ УПИ ІІ, площ от 253.00 (двеста петдесет и три) кв.м., отреден “за обществено 
обслужване”;  

- улица за обслужване с ОТ 1254-1255-1256-1257-1258-1259 с площ 679.00 
(шестстотин седемдесет и девет) кв.м. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТ: 08-01-15/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно определяне на срока и наемната цена за отдаване под наем 
на язовири – публична общинска собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.18 от Дневния ред е относно отдаване под наем на язовири. Има 

становища на ПК по Бюджет и финанси за две допълнения - в т.1 от решенията, вместо „на 10” да 
стане „до 10” и в т.2 след „начална” да се добави „годишна”. Това са нормални неща. Има ли 
желаещи за изказване? Няма. Преминаваме към гласуване поименно 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
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Ирена Димова За    
 
28 / 0 / 0 
Приема се с направените корекции  

Решение 
№ 51 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА,  чл. 14, ал. 7 и ал. 8 от ЗОС и Глава V от 
НРПУРОИ 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Определя срока за отдаване под наем на язовирите – публична общинска 
собственост в община Монтана до 10 /десет/ години. 

2. Определя началната годишна тръжна наемна цена на 45,00 /четиридесет и пет/ лева 
на декар завирена площ.  

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТ: 08-01-16/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на преминаване на напорен тръбопровод 
през общински имоти – полски пътища. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Деветнадесета докладна, относно учредяване право на преминаване 

на напорен тръбопровод през общински имоти – полски пътища. Има ли желаещи за изказване по 
деветнадесета докладна? Няма. Преминаваме към гласуване поименно. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се  
Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Г-н Председател само да уточним Деветнадесета точка, 

докладната е №16 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладната е 08-01-16, а точката е деветнадесета, нали така? Да. 

Решение 
№ 52 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.34, ал.2 от ЗОС, във връзка с чл.192 от ЗУТ  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
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1. Учредява  право на преминаване и сервитут на напорен тръбопровод през общински 
имоти по картата на възстановената собственост на с. Д. Белотинци, в полза на “ДАН-2006” 
ЕООД, гр. Монтана, съгласно скица – предложение и таблицата: 

№ на ПИ  Сервитут-кв. м 
001305 полски път 93,0 
002083 полски път 69,0 
000392 полски път 46,0 
001160 полски път 42,0 

2. Одобрява полагащото се обезщетение за засегнатата площ в полза на община 
Монтана в размер на 750,00 лева, определено с протокол №14/10.06.2011 г. на комисията по 
чл. 210 от ЗУТ, назначена със заповед № 858 от 18.04.2008 г.  на Кмета на Община Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ: 08-01-17/11.01.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на имот № 000332 – частна общинска собственост. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесета точка докладна 08-01-17, относно продажба на имот. 

Желаещи за изказване? Няма. Преминаваме към гласуване поименно. 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 53 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.41, ал.2, чл.35, ал.1 от ЗОС и във връзка с 
чл.43, ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на имот № 000332, 
землище с. Долно Белотинци, код по ЕКАТТЕ 03736, община Монтана, с площ от  41.808 
дка, по пазарна цена. 
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2. Одобрява пазарната цена определена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители за имот № 000332 в размер на 30 700.00 /тридесет хиляди 
и седемстотин/ лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА: 08-01-18/11.01.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот № 971.11 – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесет и първа точка е докладна 08-01-18. Желаещи за изказване? 

Няма. Преминаваме към гласуване поименно. 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 54 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.41, ал.2, чл.35, ал.1 от ЗОС и във връзка с 
чл.43, ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на имот № 971.11, 
местността “Разсадника”, землище на с. Долно Белотинци, код по ЕКАТТЕ 03736, община 
Монтана, с площ от 674.20 кв.м., по пазарна цена. 

2. Одобрява пазарната цена определена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители за имот № 971.11 в размер на 750.00 /седемстотин и 
петдесет/ лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА: 08-01-19/11.01.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот № 971.8 – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесет и втора точка е докладна 08-01-19. Преминаваме към 

гласуване 
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Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 55 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.41, ал.2, чл.35, ал.1 от ЗОС и във връзка с 
чл.43, ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на имот № 971.8, 
местността “Разсадника”, землище на с. Долно Белотинци, код по ЕКАТТЕ 03736, община 
Монтана, с площ от 1 000.00 кв.м., по пазарна цена. 

2. Одобрява пазарната цена определена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители за имот № 971.8 в размер на 1 120.00 /хиляда, сто и 
двадесет/ лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА: 08-01-20/11.01.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот № 971.7 – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесет и трета точка е докладна 08-01-20. Преминаваме към 

гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
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Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 56 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.41, ал.2, чл.35, ал.1 от ЗОС и във връзка с 
чл.43, ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на имот № 971.7, 
местността “Разсадника”, землище на с. Долно Белотинци, код по ЕКАТТЕ 03736, община 
Монтана, с площ от 1 119.60 кв.м., по пазарна цена. 

2. Одобрява пазарната цена определена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители за имот № 971.7 в размер на 1 250.00 /хиляда, двеста и 
петдесет/ лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА: 08-01-21/11.01.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот № 000614 – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесет и четвърта точка е докладна 08-01-21. Преминаваме към 

гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се  
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Решение 
№ 57 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.41, ал.2, чл.35, ал.1 от ЗОС и във връзка с 
чл.43, ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на имот № 000614, 
местността “Садиняка”, землище с. Николово, код по ЕКАТТЕ 51665, община Монтана, с 
площ от  4.800 дка, по пазарна цена. 

2. Одобрява пазарната цена определена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители за имот № 000614 в размер на 1 920.00 /хиляда, 
деветстотин и двадесет/ лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЕТА: 08-01-22/11.01.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот № 18.60 – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесет и пета точка е докладна 08-01-22. Който е „за” моля да 

гласува 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 58 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.41, ал.2, чл.35, ал.1 от ЗОС и във връзка с 
чл.43, ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на имот № 18.60, 
местността “Парта”, землище Монтана, код по ЕКАТТЕ 48489, община Монтана, с площ от 1 
103.00 кв.м., по пазарна цена. 
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2. Одобрява пазарната цена определена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители за имот № 18.60 в размер на 4 410.00 /четири хиляди, 
четиристотин и десет/ лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА: 08-01-23/11.01.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот № 21.394 – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесет и шеста точка е докладна 08-01-23. Който е „за” моля да 

гласува 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 59 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.41, ал.2, чл.35, ал.1 от ЗОС и във връзка с 
чл.43, ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на имот № 21.394, 
местността “Парта”, землище Монтана, код по ЕКАТТЕ 48489, община Монтана, с площ от 
357.80 кв.м., по пазарна цена. 

2. Одобрява пазарната цена определена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители за имот № 21.394 в размер на 1 430.00 /хиляда, 
четиристотин и тридесет/ лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И СЕДМА: 08-01-25/11.01.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно предоставяне на земеделски земи от Общинския 
поземлен фонд в землищата на община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесет и седма точка е докладна 08-01-25, тя е малко по-различна. 

Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 
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Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 60 

На основание §27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Предоставя на наследниците на Иван Велков Попов в землището на с. Долна Рикса, 
община Монтана: 

▪ имот с №103109 и проектна площ 1.930 дка, начин на трайно ползване пасище, мера 
в местността „Върха“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф01218/24.08.2011 г.,  

▪ имот с №103119 и проектна площ 6.115 дка, начин на трайно ползване пасище, мера 
в местността „Лозята“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф01207/12.07.2011 г., във връзка 
със заявление вх. №12223/1992 г. и решение №12РГ/25.11.2011 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

2. Предоставя на наследниците на Иван Велков Попов в землището на с. Смоляновци, 
община Монтана: 

▪ имот с №049010 и проектна площ 4.016 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Коритара“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02690/12.07.2011 г.,  

▪ имот с №043012 и проектна площ 3.943 дка, начин на трайно ползване зеленч. 
култура в местността „Връхци“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02691/12.07.2011 г.,  

▪ имот с №047008 и проектна площ 1.438 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Джурджовото“, V-та категория, скица-проект №Ф02692/12.07.2011 г., 

▪ имот с №047017 и проектна площ 4.634 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Боцовото“, V-та категория, скица-проект №Ф02693/12.07.2011 г., 

▪ имот с №050027 и проектна площ 3.787 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Каменит кладенец“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02694/12.07.2011 г., 

▪ имот с №050028 и проектна площ 4.450 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Каменит кладенец“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02695/12.07.2011 г., във 
връзка със заявление вх. №18276/1992 г. и решение №18РГ/25.11.2011 г. на Общинската 
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служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността 
в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

3. Предоставя на наследниците на Славчо Джонов Генов в землището на с. 
Смоляновци, община Монтана имот с №055073 и проектна площ 3.000 дка, начин на трайно 
ползване ливада в местността „Братухча“, V-та категория, скица-проект №Ф02792/07.12.2011 
г., във връзка със заявление вх. №18300/1992 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на 
Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на 
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

4. Предоставя на наследниците на Иван Исперидонов Илиев в землището на с. 
Смоляновци, община Монтана: 

▪ имот с №039165 и проектна площ 5.530 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Церака“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02789/30.11.2011 г.,  

▪ имот с №058114 и проектна площ 4.043 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Коритара“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02790/30.11.2011 г., във връзка със 
заявление вх. №18405/1992 г. и решение №18РГ/23.08.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

5. Предоставя на наследниците на Петър Пенов Ненин в землището на с. Смоляновци, 
община Монтана: 

▪ имот с №096040 и проектна площ 7.887 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Голия рът“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02787/30.11.2011 г.,  

▪ имот с №096058 и проектна площ 5.669 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Тутмера“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02788/30.11.2011 г.,  

 във връзка със заявление вх. №18670/1992 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на 
Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на 
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

6. Предоставя на Зоя Ангелова Кузманова в землището на с. Долно Белотинци, 
община Монтана: 

 ▪ имот с №000126 и проектна площ 0.727 дка, начин на трайно ползване нива, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф03301/30.11.2011 г.,  

 ▪ имот с №000136 и проектна площ 2.441 дка, начин на трайно ползване лозе, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф03302/30.11.2011 г.,  

▪ имот с №000144 и проектна площ 0.381 дка, начин на трайно ползване лозе, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф03304/30.11.2011 г., 

▪ имот с №000163 и проектна площ 0.209 дка, начин на трайно ползване пасище, мера, 
ІІІ-та категория, скица-проект №Ф03305/30.11.2011 г., във връзка със заявление вх. 
№1788/2008 г. и решение №1РГ/13.11.2008 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана 
за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници. 

7. Предоставя на наследниците на Яким Захариев Колов в землището на с. Долно 
Белотинци, община Монтана имот с №915154 и проектна площ 1.053 дка, начин на трайно 
ползване нива в местността „Лъката“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф03307/30.11.2011 г., 
във връзка със заявление вх. №1077/1991 г. и решение №1РГ/1/10.02.1998  г. на Общинската 
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността 
в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

8. Предоставя на наследниците на Коно Върбанов Конов в землището на с. Крапчене, 
община Монтана: 

▪ имот с №131032 и проектна площ 4.279 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Гола главина“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф01473/30.11.2011 г., 

▪ имот с №110025 и проектна площ 0.201 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „При воденицата“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01472/30.11.2011 г., във 
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връзка със заявление вх. №14174/1991 г. и решение №14РГ/25.09.1998 г. на Общинската 
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността 
в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

9. Предоставя на наследниците на Петра Николова Цветкова в землището на с. Долна 
Вереница, община Монтана: 

 ▪ имот с №315027 и проектна площ 4.270 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Дреняк“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02228/30.11.2011 г.,  

▪ имот с №313012 и проектна площ 4.111 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Дреняк“, V-та категория, скица-проект №Ф02229/30.11.2011 г., във връзка със 
заявление вх. №11311/1992 г. и решение №11/1/12.05.1998  г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

10. Предоставя на наследниците на Гоцо Йорданов Гоцов в землището на с. Горно 
Церовене, община Монтана:  

▪ имот с №500108 и проектна площ 2.008 дка, начин на трайно ползване пасище, мера 
в местността „Расника“, VІ-та категория, скица-проект №Ф01727/30.11.2011 г. 

▪ имот с №390082 и проектна площ 4.736 дка, начин на трайно ползване пасище, мера 
в местността „Над село“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф01728/30.11.2011 г., във връзка 
със заявление вх. №Ц2914/1992 г. и решение №384А/19.08.1994 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

11. Предоставя на  Петър Първанов Петров в землището на с. Смоляновци, община 
Монтана: 

▪ имот с №094107 и проектна площ 0.562 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Боцовото“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02796/19.12.2011 г.,  

▪ имот с №094027 и проектна площ 2.799 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Боцовото“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02795/19.12.2011 г., във връзка със 
заявление вх. №18041/1991 г. и решение №18РГ/23.08.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

12. Предоставя на наследниците на Марко Иванов Младенов в землището на с. Долна 
Рикса, община Монтана: 

 ▪ имот с №117060 и проектна площ 0.262 дка, начин на трайно ползване зеленч. 
култура в местността „Под село“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01302/19.12.2011 г.,  

▪ имот с №117058 и проектна площ 0.022 дка, начин на трайно ползване зеленч. 
култура в местността „Под стопанския двор“, ІV-та категория, скица-проект 
№Ф01303/19.12.2011 г.,  

▪ имот с №117056 и проектна площ 0.327 дка, начин на трайно ползване зеленч. 
култура в местността „Под село“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01304/19.12.2011 г., във 
връзка със заявление вх. №12071/1992 г. и решение №12РГ/19.11.1998 г. на Общинската 
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността 
в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

13. Предоставя на наследниците на Параскева Рафаилова Петрова в землището на с. 
Войници, община Монтана имот с №037022 и проектна площ 4.235 дка, начин на трайно 
ползване нива в местността „Димова граница“, ІV-та категория, скица-проект 
№Ф00734/15.12.2011 г., във връзка със заявление вх. №7115/1992 г. и решение 
№7/1/12.05.1998 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото 
на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални 
граници. 

14. Предоставя на наследниците на Любица Йорданова Първанова в землището на гр. 
Монтана имот с идент. 48489.1.999 и проектна площ 6 000 кв. м., начин на трайно ползване 
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пасище в местността „Золиша“, VІ-та категория, скица-проект №9624/22.12.2011 г., във 
връзка със заявление вх. №24375/1992 г. и решение №24РГ/1/04.08.2011 г. на Общинската 
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността 
в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

15. Предоставя на Лазарина Петрова Грънчарова в землището на гр. Монтана имот с 
идент. 48489.23.469 и проектна площ 5 841 кв. м., начин на трайно ползване пасище в 
местността „Бърдото“, ІІ-ра категория, скица-проект №9326/14.12.2011 г., във връзка със 
заявление вх. №23112/1992 г. и решение №23/1/29.09.1998 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

16. Предоставя на наследниците на Иван Арсенов Ценов в землището на гр. Монтана: 
▪ имот с идент. 48489.26.480 и площ 462 кв. м., начин на трайно ползване лозе в 

местността „Пръчов дол“, VІ-та категория, скица №9788/29.12.2011 г.,  
▪ имот с идент. 48489.26.419 и площ 1 129 кв. м., начин на трайно ползване нива в 

местността „Пръчов дол“, VІ-та категория, скица №9785/29.12.2011 г., 
▪ имот с идент. 48489.26.606 и площ 468 кв. м., начин на трайно ползване овощна 

градина в местността „Пръчов дол“, VІ-та категория, №9789/29.12.2011 г., 
▪ имот с идент. 48489.26.424 и площ 682 кв. м., начин на трайно ползване лозе в 

местността „Пръчов дол“, VІ-та категория, скица №9786/29.12.2011 г.,  
▪ имот с идент. 48489.26.425 и площ 1 630 кв. м., начин на трайно ползване нива в 

местността „Пръчов дол“, VІ-та категория, скица №9787/29.12.2011 г., 
▪ имот с идент. 48489.26.808 и проектна площ 517 кв. м., начин на трайно ползване 

лозе в местността „Под гробищата“, VІ-та категория, скица-проект №9790/29.12.2011 г.,  
▪ имот с идент. 48489.26.811 и проектна площ 523 кв. м., начин на трайно ползване 

лозе в местността „Под гробищата“, VІ-та категория, скица-проект №9792/29.12.2011 г., 
▪ имот с идент. 48489.26.813 и проектна площ 322 кв. м., начин на трайно ползване 

пасище в местността „Брескето“, ІІІ-та категория, скица-проект №9791/29.12.2011 г., във 
връзка със заявление вх. №25282/1992 г. и решение №25РГ/28.05.1999 г. на Общинската 
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността 
в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ОСМА: 08-01-26/11.01.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно учредяване безвъзмездно право на ползване върху 
недвижим имот, частна общинска собственост, представляваща 1 (едно) помещениe – стая 
№609 на VІ-тия етаж в сградата, находяща се на ул. „Александър Стамболийски“ №6 гр. 
Монтана, на Агенция за хората с увреждания – Регионално представителство гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесет и осма точка е докладна 08-01-26. Желаещи за изказване? 

Не виждам. Поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров ----  Надя Горанова  За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
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Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов ----  Станислав  Станоев ---- 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 61 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 39, ал. 5 и ал. 6 от 

Закона за общинската собственост 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Учредява безвъзмездно право на ползване върху общински имот представляващ 1 

(едно) помещение – стая №609 на VІ-ти етаж от сграда, находяща се в гр. Монтана, ул. 
„Александър Стамболийски“ № 6 за срок 5 (пет) години, на Агенция за хората с увреждания 
– Регионално представителство гр. Монтана. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА: 08-01-31/20.01.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно Подробен устройствен план /ПУП/ - План за 
промяна предназначението и за застрояване на поземлен имот /ПИ/ № 000105 по картата на 
възстановената собственост (КВС), с. Трифоново, общ. Монтана, с трайно предназначение – 
земеделска земя от „земеделска” в “за производство на пелети”, придружен с парцеларен план 
(ПП) за водопровод, подземен електропровод 20 kV и нов КТП. 

 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Предпоследна точка от Дневния ред е Докладна записка 08-01-31, 

допълнителната точка в Дневния ред. Подкрепена е от комисии. Желаещи за изказване? Г-н 
Найденов, заповядайте. 

Г-Н НАЙДЕН НАЙДЕНОВ: Една препоръка към г-н Кмете – Въпросния цех за палети се 
движи из общината вече година и половина. Това е един цех, който реално може да бъде построен за 
няколко месеца, за около 5 месеца. Предстои да гледаме структурата на общината, нека да направим 
техническа дирекция да работи малко по-добре в услуга на тези, който са решили да си харчат парите 
в тази община. Защото година и половина да се чака за един цех за палети, който можеше да се 
построи три пъти за това време. Три пъти влиза, първо гледахме продажба, след това се оказа че няма 
път. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: В Експертния съвет са 16 институции. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Само да допълня, на комисия колегите казаха, че като отидат човек 

там трябва да му се даде пълния списък с процедури и да се опитаме да съкратим част от там. Колеги, 
минаваме към прекратяване на дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към обикновено гласуване. Моля който е „за” да гласува 
„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
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Решение 
№ 62 

На основание на основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение 

№ 4, протокол на ОЕСУТ № 16 от 29.12.2011 г. 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Одобрява Проект за Подробен устройствен план – План за промяна предназначението 

и за застрояване на ПИ № 000105 по КВС, с. Трифоново, общ. Монтана, с трайно 
предназначение земеделска земя от земеделска в “за производство на пелети”. 

Линиите на застрояване, устройствените показатели и разположението на 
сервитутните зони се одобряват по графичната и текстова част на проекта, който е неразделна 
част от решението. 

Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в 
„Държавен вестник”. 

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен 
съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”.   

 
ТОЧКА ТРИДЕСЕТА: Питания.  
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: В точка питания в началото да кажа няколко неща. Това което 

получиха председателите на групи е едно писмо от НСОРБ, там е казано всичко, ако прецените някои 
човек може да изпратим за участие в комисиите, които са на гърба на писмото. Принципа е 
доброволен. 

Всичките сте получили програмата за обсъждане на бюджета на 5 и 6 Февруари на Вършец. 
Имате програмата заявили сте кой кога ще спи и с какъв транспорт, ако не е така трябва да се каже на 
колежките. На 08 Февруари е общественото обсъждане на бюджета от 10,30 ч. Сесията е на 14 
Февруари тази култова дата от 14,00 ч. тук. Напомням отново на всички вас за банковите сметки за 
превеждане на възнагражденията да се предоставят от онези от вас, които не са ги предоставили. 

Сега ви давам думата за питания. Юли Александров. 
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Аз се бях заканил да не питам, защото не ми отговарят, но 

ще питам. У-ми г-н Кмете, г-н Председател на ОбС, у-ми колеги, първото ми питане е – Кой може да 
контролира преходните остатъци, като разбрахме, че ние не можем да ги пипаме и т.н., тогава кой 
може? Второ – Нормално ли е в тази Държава, в една детска градина учителка с магистърска диплома 
за датска учителка да взима 180 лв. и да е назначена на 4 часа, а леличките да са на пълен работен ден 
и да взимат повече от една учителка с магистърска диплома за датска учителка – филиал 
Смоляновци? Според мен това е не справедливо. Този който може да окаже контрола върху 
преходните остатъци нека да им повлияе на тази г-жа Директорката. 

Г-Н НАЙДЕН НАЙДЕНОВ: Г-н Председател, г-н Кмете и на мен не ми отговаряте, но аз ще 
питам – Наскоро излезе една статия във вестник „Труд” няма да я преразказвам статията, но става 
въпрос за изтичане на канални води в р.Огоста и замърсяване на р.Огоста. Преди 2 години 
откривахме пречиствателна станция в същия момент се оказва, че все още има канали, които са 
заустени в р.Огоста. Въпроса ми е следния: Има ли такива канали, които директно изливат 
отпадъчните води към р.Огоста. Втория ми въпроса е – Какви са проблемите с коректорите щом в 
условията, когато сме на режим, когато няма валежи и е сух период те преливат и водите стигат до 
р.Огоста. Третия въпрос е – Има ли плащане от страна на гражданите, това, което го гласувахме и 
приехме допълнително за пречистване на отпадъчните води за тези, които се вливат директно в 
р.Огоста? 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Пропуснах само нещо да кажа долу в заведението, който 
иска да слезем долу и да поговорим. Нещо без което не може, д-р Джурджов. 

Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, понеже другите като питат не им 
отговаряте, но на мен отговаряте ето го отговора писмен. Доволен съм от отговора и питането е 
следното – След като това са възможностите за росене на улиците ще се промени ли план-сметката 
предложена и гласувана на миналата сесия, която е завишена многократно?  
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И тук сме по твоя виц обаче. Ани Стаменова. 
Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Аз от място - Тъй като видях, че в плана за приватизация 

„Технологичен парк” не е подаден за приватизация, въпроса ми е – Какво се случва с „Технологичен 
парк”? Това няколко пъти съм го казвала, но за мен е болна тема. Това не е новоучредено дружество, 
то е вече трета или четвърта година.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Тодоров, заповядай.  
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Сега ще отговорим веднага на всички въпроси, за да не пропуснем.   
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Аз чакам отговор на този въпрос вече две години. На 22.06.2010 

година ОбС взе решение Общинската администрация да изготви нова Наредба за упражняване 
правата на собственост върху търговските дружества със 100% общинско участие. Миналата година 
Юли месец зададох въпроса, защо това решение не се изпълнява. До момента отговор не получих. 
Сега отново задавам въпроса и мисля, че също няма да получа отговор, дано да бъда изненадан. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, отговори. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ангелов, давай на едната част, аз на доктора и както каза г-н 

Тодоров на него писмено, въпреки че той трябва да е общ отговора.  
Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Дами и г-да общински съветници, по отношение питането на г-н 

Найденов. Знаете, че Градската пречиствателна станция за отпадни води /ГПСОВ/ влезе в 
експлоатация 2009 год., като през 2009 год. беше открита. Вече две години тази пречиствателна 
станция работи, като мониторинга който се упражнява всеки месец може да проверите указва, че 
станцията изпълнява дейност и то качествено. По отношение по какъв начин Община Монтана 
получи тази пречиствателна станция може би всички знаете, че както предварителните включвания 
така и изпълнението, което изпълнение е Инженеринг, цялата процедура беше направена от МОСВ и 
Община Монтана, тази пречиствателна станция я получи като краен бенефициент т.с. 
съгласователните процедури минаха през общината с Доклад. Защото станцията е втора категория и 
на базата на този доклад ние сме дали разрешение за строеж. Какъв е проблема, който коментираме? 
Това е канала, така наречения Канал 1, който е при Фитингите. Канализационната система на 
Монтана е смесена, което означава че при дъжд, дъждовната вода се смесва с канализационната вода 
и затова всеки колектор, седем колектора се вливат в реката те бяха всички събрани в един довеждащ 
колектор към пречиствателната станция, всички тези колектори минават през дъждопреливници. 
Дъждопреливницте са направени с цел при едни такива високи води дъждовни, които по принцип са 
условно чисти води, тези условно чисти води да не се отвеждат към пречиствателната станция, а да 
преливат.Тези дъждопреливници представляват едни улей е един дъждопреливен ръб, да прескачат 
през този ръб и да заминават към реката. Това е принципа на действие на всички канализации, които 
са със смесен пит. При този дъждопреливник № 2 се оказва, че и при сухо време от три четири месеца 
не валя в Монтана, водата която минава през този колектор малка част от нея прескача този 
дъждопреливен ръб и си заминава по пътя към реката. Това е този проблем, който РИОЗ констатира и 
имаме наказателно постановление Акт по този въпрос. Какво сме направили ние в момента? В 
момента сме известили МОСВ за този проблем. Ние нямаме право на вмешателство, защото тази 
система по Наредба №2 има гаранция 8 години, което означава, че ако имаш някакво вмешателство 
тази гаранция ще падне и утре ако има някакъв друг проблем фирмата главен изпълнител няма да го 
отстрани защото гаранцията ще падне. Ние в момента чакаме да дойде главния изпълнител и да 
отстрани проблема. Нашите виждания са, че този преливен ръб трябва да се надстрои с още 10 см. за 
да може тези води, които преливат в момента да бъдат обрани и насочени към пречиствателната 
станция. Така стоят нещата, ние в момента изчакваме да дойде изпълнителя да си отстрани 
забележката, защото това нещо е в гаранционен срок.  

На въпроса на д-р Джурджов – знаете много добре, че план сметката в течение на  годината не 
може да бъдат променени, колежката Ирена знаете, защото чете членовете 62 и 66                    

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Шест за Румен Ангелов, по натам сега. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: На другите две теми – Г-жо Стаменова, има интерес към парка и аз 

мисля, че няма да се изразява само в даването на заплата, мога да цитирам десетки други случаи. 
Опитали сме се в тази част и аз сериозно говоря и мисля, че тази година ще е добра в тази посока и да 
отпадне тази въпрос, който ми го задавате. Това е въпрос на интерес, на привличане на инвеститори. 
Утре пак казвам има един такъв, които се надявам да дойде в Монтана, защото ще заобиколи другите 
покрай нас ако дойде, но да видим дали ще стане. Това е на Вашия въпрос. 
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Юли Александров зададе въпрос и си отиде, това е филиал, знаете че числеността се определя 
по друг начин, има преподавателски и не педагогически. Той въпроса го задава от такава гледна 
точка, че човек с висше образование, който е на ½ излиза от ситуацията. Не става въпрос за 190 лв., д-
р Александров не е разбрал, но е някъде близо, не че се е много замогнала жената в случая. Това нещо 
по принцип е възможно и отново става въпрос за делегиран бюджет. Как можем да влияем върху 
преходния остатък? Никак. Това е предмет на друга тема. Ти в момента си горда Енеза, но 
съветниците не са много горди от тези отговори. Защото тогава беше картината друга, кметовете и 
ОбС определяха преходните остатъци едни текстове, които много ми харесваха, а след това леко се 
промениха, така че си ги определят сега те. Това е формула, това е делегиран бюджет, говоря и за 
образованието и за социалните услуги. Има огромен дисбаланс, имаш 72 мил.лв. преходен остатък 
или 140 и си ги биеш в главата между 30 Декември и еди коя си дата на Януари картината не е по-
голяма и не е по-благоприятна и по- добра, защото в същия моменти ти си блокиран да работиш за 
десетки други дейности. Очевидно е че когато има голям преходен остатък нещо е лошо планирано и 
ние тук сме на едно мнение защото коментирахме в тази част. Нормално е да има преходен остатък, 
но такъв голям преходен остатък при всички случай е свързан с лошо планиране. Ние не сме тези, 
нито аз нито вие, които могат да влияят на подобно нещо. Да, ще има по няколко ДМС-та, по няколко 
работни облекла, ще има и ремонти, ще има и други неща, това вече е извън нашите възможности. 
Ние можем да го констатираме, ние сме го дали горе, но ние нямаме никаква инициатива в тази 
посока. Нашите функции са изчерпани, имали сме право, сега нямаме и в ЗДБ всяка година се атакува 
от всички в няколко посоки. Искам да ви кажа, че това не е  сега от една година или две, а е от 2008 
год. и това беше един изключителен вопъл да има преходни остатъци, защото кметовете отклоняват 
средства за улици, не че е лошо, защото по тези улици не ходя само аз и Росен Белчев, а ходят и 
други. От 2008 год. насам е така, четвърта година при две правителства се опитваме да дадем някакво 
предложение малко от малко да не е точно така, но не става. При тази ситуация не може да 
коментираме за съжаление с преходен остатък. Тя се показва картината, като излязат нещата отгоре и 
затова ги има тези парадокси от една страна да имаш просрочие и неразплатени, от друга страна да 
имам някакъв остатък. Много голям остатък, който си стои. Искам да ви кажа, че миналата година 
2010 остатъка беше още по-голям, сега е малко по-малък тогава беше над 1 мил.лв. Не е вярно, че са 
ги дали за такса смет, няма такова нещо Енеза за твоето училище 60 хил.лв. не е вярно, по-добре е да 
не отваряме темата. В никакъв случая няма общината да освободи и някой няма да получи такава 
преференция и да бъде освободен. Този който преяжда да му дадеш още, а от кой да ги платим, ти ли 
ще ги платиш? Картината не е точно такава, има доста фирми, на които падна и сега още ще падне 
надолу. И Държавата поправи част от грешките си в предходните години, тъй като дълго време не 
плащаше, не само на Монтана а и на другите. Така че изобщо да не отваряме тази тема, ние 
коментирахме централно, няма такава опция защото няма никаква логика, че освобождаваш един, 
какво ще кажеш на болницата, на социалните, на домовете, на патронажа. Картината тук е твърда, 
тези които имат и могат да си платят ще си платят и без това имат много пари. Това е за преходния 
остатък, той си остава, това са мъртви пари, които ще висят по сметките и това е положението. И в 
2011 и в 2012 год. ще бъде такава. След една година живот и здраве отново ще коментираме при тази 
рамка законодателна, която я имам естествено че има и такива, които я използват и те го използват за 
хубаво, ние само ще гледаме от страни и ще го констатираме. Това е едно към едно за съжаление или 
не за съжаление. Не е никакъв проблем да си плащате таксите при тази ситуация.  

Г-н Тодоров, ще получите писмен отговор. 
Г-Н НАЙДЕН НАЙДЕНОВ: Кога ще имаме Правилника за работа на „Технологичния парк”? 

Защото не е ясно при какви условия може един кандидат да …. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Мисля, че имаше едно предложение, което го оттеглихме. 
Г-Н НАЙДЕН НАЙДЕНОВ: Когато го назначихме за управител на фирмата беше, че той ще 

направи този правилник. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Мисля, че беше върнат от комисии. Това ще е тема на следващото 

ни заседание.  
Аз ви моля все пак Иво Иванов каза за 5 и 6 Февруари тъй като това е възможността да бъдем 

заедно всички, както го правим последните години, ефектът е добър, защото отиват всичките 
съветници 33-ма да си го включите в графика и в плановете и наистина по възможност да бъдете там. 
Знам, че преобладаващата част от вас ще го направят. Сложни планирания с ангажименти 
всевъзможни, но все пак е добре и аз мисля групата да бъде и какво винаги е било почти изцяло на 
90% да не кажа на 100% готова за работа, защото ще бъдат коментирани и наредби, ще бъдат 
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коментирани и някои от нещата, които днес бяха загатнати и е нормално, защото това е най-важния 
документ за една община в рамките на една година – приемането на бюджета. Така че аз също ви 
благодаря за подкрепата. Това г-н Найденов само да кажа за ТУС, което ползвам като реплика, 
защото приемам точка питания, като нормален разговор по различни теми – не сме препятствали и 
това беше случаят, в който беше на ръба внасянето на точката за палетите в Трифоново, за което ми 
зададе въпроса. Имаше проблеми с експертния съвет единия път, след това с други съгласувания и 
държах не да пречим и да бавим хората, а напротив. Това всичко е минало през кметовете на селата и 
други хора, не сме спрели нито една инициатива на някой, който иска да работи да си изкарва пари, 
няма такъв без значение от къде е и какъв е. Радвам се, че днес подкрепата беше на 100%, дано да 
успеем да се справим с рамката за тази година, както се справим така ще я изкараме. Така че тя ще ви 
бъде дадена като рамка, а всичко, което имате като предложение се надявам да намери място в 
докладната за ОбС и съпътстващите две наредби, които трябва да минат задължително заедно с 
бюджета. Ще ви представя новата структура със съкращения отново за поредна година за съжаления, 
но такава е картината. Субсидията е под миналогодишната не говоря за Монтана, говоря като цяло, 
това е проблем на ръба по отношение на доста неща. Предприели сме действие, ще ги представя тези 
действия в приложенията, опитали сме се да не стопираме нито един проект по който работим в 
момента или имаме увереността, че всичко ще е нормално и ще мине. В тази част годината трябва да 
е по-добра от предишната и мисля, че ще е такава. Благодаря на всички за подкрепата на първата 
сесия. Г-н Николов и Вие ли имате питане? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да. Имам питане към Кмета на Община Монтана във връзка с 
решаване на проблема, който съществува - кръстовището „Кл.Охридски” и „Ал. Батенберг”. Първо, 
там има един остър ъгъл който създава доста проблеми на влизане по „Ал.Батенберг”, но това е 
частен въпрос. Така както сме осигурили намаляване скоростта по „Веренишка” за Второ училище, 
тук не е ли възможно тъй като има доста деца, които отиват в Трето и Четвърто училище, да се търси 
някакво такова решение, което да намалява скоростта. Между другото там загина и човек преди 
време. По тротоарите са автомобили, децата няма къде да минават, вървят по уличното платно и 
създават възможност за ПТП. Така че трябва да търсим решение, от гимназията до Трето и Четвърто 
училище. Нямам информация към гимназията също вървят деца, но това е едно конфликтно 
кръстовище и конфликтна улица като цяло. Може да е предвидено за капитални вложения за тази 
година, може да се търсят и други решения, но това е истината. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Николов, „Ал. Батенберг” е улицата, на която има най-много 
училища повече от всички други в града. На „Ал. Батенберг” от едната част е театърът ГПЧЕ И ПМГ, 
там е Трето и Четвърто училище, там е Четвърта градина „Незабравка”, Втора градина преди това, 
ДЦДМУ, най-голямата ясла, от ляво е Тримона, до канала Парта. Това е огромен поток, наистина 
голям поток от хора да не говорим, че той се използва за пешеходна зона и от идващите от Младост. 
Така че това нещо като въпрос и като проблем стои. Да, там имаше няколко проблемни места. Между 
другото освен „Кл.Охридски”, има още две, от които втора година подскачаме и не стигаме до 
решение, това е на Монтажна база кръстовището, ако може да се нарече така и другото е срещу 
Фитингите, където в края на следващия месец ще има още една фирма или още един голям цех това е 
при прелеза под ЖП гарата срещу „Монтана хидравликс”, където е на испанците фирмата и където 
работят и ще работят още повече хора. Това са две много проблемни точки, признавам си, че ми е 
трудно да осигуря и да видя предимствата, говоря на двете кръстовища, които са наблизо. На 
Гробарска, тази зона до блока на Ефтим Костов, която ми я казваш в момента тази зона е много 
натоварена по „Кл.Охридски” и от „Явор” надолу, понеже улицата е оразмерена за друг вид 
транспорт, минават десетки комуникации отгоре. Опитвахме на няколко пъти с „В и К”, сега 
подготвяме проект за воден цикъл, улицата вече не отговоря на това напрежение и на този натиск 
като цяло. Тя е активна зона, транспортна. Това ще го поставя на комисията по Безопасност на 
движението, защото го поставяха и друго хора, но подобна невралгична зона е била и на „Явор” 
отгоре, отдолу на Битова техника е по същия начин, всички, които пресичат в тази част 
„Кл.Охридски”. Дали светофар, специално на другите две места както и горе на „Веренишка” и на 
„Патриарх Евтимий” търсим и друга формула, аз лично повече харесвам кръговите, говоря като 
мнение, защото дълго време инженерите ме убеждаваха, че не може да има такова кръстовище с 
такъв малък диаметър. Не знам, но в Австрия, Германия, Словакия, Чехия има 2,5 м. е радиусът на 
кръговите, не знам по какъв начин се гласуват проекти и как минават. Това стои на Дневен ред, това е 
едната невралгична зона, но поне още три, четири са, при които хората се объркват и там правилото е 
на по-нахалния и на по-силния, не че няма хоризонтална маркировка, но е проблем. Ще го поставя на 
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комисията, специално за това пресичане там. Още Иванчева беше шеф на „В и К” в първия мандат, 
тръгнахме от „П.Евтимий” стигнахме до Китайското кръстовище от тук надолу се опънаха, че не е 
възможно и че отдолу е пълно с комуникации и че е много сложна тази подмяна и това решение. 
Надявам се сега с този проект за водния цикъл който предстои да поработи Монтана, това нещо да 
намери някакво отражение и някак да го промени или да извадим малко от този автомобилен поток. 
Да, вече намаляваме като хора, но колите се увеличават и продължават да се увеличават. Това е 
констатацията и тя е за повечето областни центрове не е само за Монтана. Ще го поставя този въпрос 
пред комисията, Р.Ангелов веднага ми подсказва какво е решението от там за тези бягащите пътеки, 
където след втория месец почват да недоволстват. Имаше такива, които мърмореха и недоволстваха 
за „Веренишка”, как ще чистим, как ще се кара, то преди това е било писта. Преди като не можеше да 
се мине от дупки и ями беше лошо, след това изведнъж пак стана лошо, защото вече като е добре 
всеки кара с по-висока скорост и става много трудно. Там, където сигналите са повече, както беше на 
VІІ и VІІІ училище и на другите места търсим варианти за решения евентуално за обезопасяване на 
тези зони. По дълго отговарям, но ще търсим предложение на комисията да видим какво може да 
направим там, наистина това е доста натоварено кръстовище. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Освен кръстовището, аз казах и за тротоарите са в безобразно 
състояние. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Да каза само, ние сме коментирали това в комисии преди време, ако е 
възможно по „Ал. Батенберг” поне единия тротоар да бъде ограничен с колчетата. Това ще даде 
възможност все пак да не се паркират до край колите върху всички тротоари и все пак един коридор 
да се отпуши. Дали ги вадят колчетата това е въпрос на технология, ние трябва да ги възстановим и 
това да бъде по целия поток. Там живеем поне двама съветника и трябва да можем да си ходим на 
гости. Извинявам се. Бързи, смели, сръчни Ирена Димова. 

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: С риск да стана досадна, но забравих миналата сесия да попитам – 
Какво правим с принудителната ваканция на детските градини, която сега я дадохте от 23 Декември 
до 09 Януари, което е голямо време за работещите майки. Понеже миналата сесия ни давахте 
постоянно пример с Вашите добри приятели кметове от Бургас и Велико Търново, но те са си решили 
проблема и те нямат такава ваканция, как ще процедираме от тук нататък? Лятна ваканция, пролетна 
ваканция, това е голям проблем за гр.Монтана. Бабите са млади, те работят, няма кой да помага, 
пенсионната възраст е вдигната. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Това вече не е такъв проблем за летния период, защото там няма 
подобно нещо има сборни групи. Това беше проблем ето г-жа Ангелова седи пред теб част от 
работещите в детските градини негодуваха, че не ги броят за образование, някои не брой детските 
градини, че са част от средното образование, а то е час. Как на другите ще излязат четири или пет 
дена във ваканция а другите няма да излязат, това са други организационни проблеми. Това от една 
страна, защото тогава ваканцията е за всичките. Разбирам, че тук картината е малко по-различна, 
говоря за тези дни след Нова година от 02 до 09 Януари. 

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Лятото има един месец, които е не работен. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Да, точно така и тогава има сборни групи. 
Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Има един месец без сборни групи и аз точно за този месец питам.  
Г-ЖА ЕНЕЗА АНГЕЛОВА: Те се редуват, не всички детски градини по едно и също време 

излизат в отпуск. Редуват се. 
Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Аз няма да си карам детето в друга градина. Г-н Кмете сега няма 

да нанасяме вреди морални на нашите деца да свикват за един месец. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: А материалния проблем, ремонтите на детските градини как ще го 

направим, ако не и през лятото. Януари и Февруари не можем. 
Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: В детската градина не се правят чак такива ремонти. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Кмете, трябва да ни разберете с тази млада майка, аз ще се 

присъединя към нея. Д-р Цочев. 
Д-Р ПАВЕЛ ЦОЧЕВ: Един въпрос съпроводен с този, поставен от Св.Николов – Граждани 

живеещи по „Неофит Бозвели” след ПГСАГ, въпреки лошата настилка на улицата настояват да се 
възстановят „легналите полицаи” около гимназията по Електротехника. Още повече, че нагоре има и 
детска градина и считат, че те са полезни за ограничаването на скоростта.   

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Разговора ще го пренесем след малко долу. Ани Стаменова мисля, че 
вдигаше ръка. 
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Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Аз не само като баба, а и като работодател на много жени аз 
имам такива проблеми лятото, защото нашия сезон е активен лятото и жените искат да си ползват 
отпуските лятото и е много голям проблем и не само за нашата фирма, а и за всички шивашки фирми 
е този проблем. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ще го преразгледаме. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, благодаря на всички за тона и за работата, закривам 

настоящата сесия.   
  
 

  
 
Заседанието бе закрито в 16,30 часа 
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